
 

 9.7.24מיום  – 5ישיבת מליאה מין המניין מס' 

 

 1 מת השרון  ר  -5מס'  מן המניין מליאהפרטי כל ישיבת                              

 2 א' תמוז תשפ"ד 9.7.24  -בשהתקיימה                                                       

 3  :משתתפים

 4 ראש העיר  -  מר איציק רוכברגר

 5 חברת מועצה  -    גברת ענת לין

 6 חברת מועצה  -  גברת לירון בלומנר

 7 חבר מועצה  -    מר גיא קלנר

 8 חברת מועצה  -  גברת הדר שוייצר

 9    חברת מועצה  -    גברת סיון דהן

 10 חברת מועצה   -  גב' בת שבע אלקובי

 11  חברת מועצה  -  דניאלה רון יעקובי עו"ד

 12 חבר מועצה  -  מר יעקב קורצקי

 13 חבר מועצה  -    מר עופר קליך

 14     חבר מועצה  -    מר מוטי גינדי

 15    חבר מועצה  -    עו"ד עידן למדן

 16 חברת מועצה  -    נאווה פרסעו"ד 

 17 חברת מועצה  - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 18 חבר מועצה  -    מר אהד בלייר

 19 חבר מועצה  -    מר דני רוק

 20 

 21 נעדרה מהישיבה:

 22 חברת מועצה   -  עו"ד גייל שורש 

 23 

 24 צוות מקצועי
 25 יועץ משפטי - היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 26   מנכ"לית העירייה -       גברת פרח מלך
 27 מהנדסת העירייה   -     אדר' עירית טלמור

 28      גזבר העירייה   -       מר אסף אפרים
 29  דובר העירייה  -       מר רן אהרון

 30 
 31 
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 1 סדר יום:

 2 2.6.24מיום  4אישור פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס'  .1

 3 הצעה לסדר היום של חברי סיעת באה בטוב בנושא השתתפות חברות וחברי המועצה .2

 4 במשמרות סיירת ההורים במהלך חופשת הקיץ. 

 5 הצעה לסדר היום של חברי סיעת חופשי בעירנו בנושא תחזוקת גינת הכדורת בשכונת  .3

 6 מורשה. 

 7 הצעה לסדר היום של חברי סיעת רמת בנושא תפעול החלקה האזרחית.  .4

 8 הצעה חוזרת לסדר היום של חברי סיעת חופשי בעירנו בנושא הצבת הכיסא הריק  .5

 9 במוסדות העירייה. 

 10 שאילתה של חברת המועצה הגברת בתשי אלקובי בנושא שימוש במשאבי עירייה לפרסום  .6

 11 אנשי ציבור נבחרים. 

 12 משכר מנכ"ל החל מיום  90%אישור מינוי גזבר העירייה מר אסף אפרים בשיעור של  .7

1.7.24. 13 

 14 בקשה של אגף החינוך לסגירת חשבונות בנק ומעבר לכרטיסים נטענים.  .8

 15 בכפוף לקבלת  1.8.24משכר מנכ"ל החל מיום  85%אישור מינוי מהנדס העיר בשיעור של  .9

 16 .7.7.24החלטת  ועדת מכרזים לעובדים בכירים שתתקבל ביום א' 

 17 ה. מר יעקב קורצקי וגברת לירון בלומנר. יציחברי קואל 2אישור הרכב ועדת שמות  .10

 18 בקשה להיתר עבודת חוץ עבודה נוספת של א.ג. הנ"ל משמש כהנדסאי במנהל הנדסה  .11

 19 ומבקש לעבוד כשליח וולט. 

 20 מינוי מר יריב גפני כנציג העירייה בוועדה המשותפת תע"ש השרון.  .12

 21 שונות.  .13

 22 

 23 

 24 

 25 

 26 

 27 
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 1 פרטי כל

 2 

  2.6.24מיום  4אישור פרוטוקול ישיבת מליאה מן המניין מס'   .1

 

 3ישיבת מליאה מן המניין מספרה חמש. בסעיף ראשון אישור ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 4יש הערות? היו הערות? לא  2.6.24מיום  4פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מס' 

 5  לא שומע.  קיבלנו. מי בעד? שתיים. הצעה לסדר היום של מה?

 6 מישיבה קודמת. אישור פרוטוקול ישיבה קודמת.  רגע הצבעתם  מר גיא קלנר:

 7 הלאה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 אני נמנע. לא עברתי על הפרוטוקול.   מר גיא קלנר:

 9 כל השאר בעד.  מר רן אהרון:

רוכברגר איציק  לא משתתף. שניים לא משתתפים. אמרתי שאוהד לא ראש העיר:    -מר   10אתה 

 11משתתף בהצבעה או בישיבה קפצתם עלי איך יכול להיות שהוא לא משתתף. הוא 

 12 יושב פה. 

 החלטה: 

איציק רוכברגר, קרן ברנדס מקסימוב, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, ענת לין,   –בעד  

 לירון בלומנר, אהד בלייר, דן רוק

 סיון דהן, הדר שוייצר –נמנעו 

  גיא קלנר, עידן למדן –לא השתתפו 

 13 

 14 

המועצה   .2 וחברי  חברות  השתתפות  בנושא  בטוב  באה  סיעת  חברי  של  היום  לסדר  הצעה 

 במשמרות סיירת ההורים במהלך חופשת הקיץ. 

 

 15 

 16הצעה לסדר של חברי סיעת באה בטוב בנושא השתתפות היא ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 נקראת באה בטוב? 
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 1 היא נקראת באה בטוב. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 קרן בקשה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

ברנדס מקסימוב:    קרן   3אז ההצעה שלנו אני אקריא אותה אתן הבהרות. כמובן נוגע לנוער גב' 

הנדון: השתתפות חברות  בו.  נמצאים  שאנחנו  המלחמה  למצב  הקיץ   4ולחופשת 

 5סיימו  20.6.24-וחברי המועצה במשמרות סיירת ההורים במהלך חופשת הקיץ. ב

 6תלמידי ותלמידות החטיבות והתיכונים את שנת הלימודים ויצאו לחופשת הקיץ 

החופש ברחבי העיר, בגינת, בפארק  בלילות  לבלות  נוהג  בעיר  הנוער   7הארוכה. 

 8עם פרוץ המלחמה פעולתה של סיירת ההורים הופקעה ונמצא בתנועה ברחובות. 

 9ובימים אלה עם תחילתו של החופש הגדול יחד עם פזית ויובל בן נון אני אסביר 

 10מי הם יצאנו בקריאה להורים להתנדב לסיירת ולהוות מעגל ביטחון עבור הנוער 

ההורים מקבלת משנה תוקף כעת שאנחנו מצויים  סיירת  של   11בעיר. משמעותה 

ה ראשון  וביום  ומאבק   23.6.24-במלחמה  אלימות  למיגור  הוועדות   12במסגרת 

המדאיגים  הנתונים  מפת  את  פיש  הראל  יוסי  פרופסור  בפנינו  סקר   13בסמים 

 14הנוגעים בעלייה בהתנהגויות סיכוניות, אלכוהול, סמים, אלימות וכו'. בהשפעת 

 15המלחמה. מתוך הסקירה וכמובן החיבור לשכל הישר, ברור כי נוכחות דמויות 

 16מבוגרות בשטח כגורם מרגיע משרה ביטחון ללא ספק צורך מובהק. ההצעה שלנו 

 17לחברי וחברי מועצת העיר רואים חשיבות בקיומה של סיירת ההורים וקוראים 

נפרסם מפורסמים כל  אנחנו  להצטרפות  פרטים  בסיורים.  חלק  לקחת   18להורים 

 19הזמן כדוגמא אישית בהובלת קהילת ההורים במעורבות בחיי בני ובנות הנוער. 

בסיירת  המועצה  וחברות  חברי  כל  חלק  ייקחו  ההורים  בסיירת   20התנדבות 

חושבת  אני  הקיץ.  חופשת  במהלך  לפחות  אחת  במשמרת  להשתתף   21והתחייבו 

המטרה היא באמת שאנחנו אני אגיד מאוד בכנות. לא פשוט  ברורה,   22שההצעה 

אנחנו  קשה  מאוד  מיואשים,  עייפים,  עסוקים,  אנשים  ההורים,  את   23לגייס 

אנחנו שמחים על כולם אבל אני  ויש מצטרפים  פלטפורמות.  ה  בכל   24מפרסמים 

 25חושבת שאם אנחנו נצטרף למשמרת אחת ונראה את הנוכחות שלנו גם הזדמנות 

 26לתושבים לשבת איתנו במשמרת ולשאול שאלות וגם כמובן להיות בשטח להיות 

 27 עבור הנוער שזה המשמעות האמיתית. 
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 1אני מודיע כאן אני מתנדב ראשון אבל אני לא חושב שזה צריך ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

ירצו  לחברים אם  כבקשה קריאה  יבוא  זה  לסדר.  הצעת  של  במסגרת   2להיות 

 3 להצטרף אז באהבה. כל אחד יחליט. 

 4לרשום כבר שאנחנו מתנדבות אני חושבת שהנושא הזה של התנדבות גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

אנחנו אתכם  התנדבות.  של  לרעיון  חוטא  הוא  בהחלטה  אותו  שמעגנים   5ברגע 

 6 נתנדב באהבה ושמחה. 

 7אני מציע במקום שזה יהיה הצעה לסדר זה יהיה קריאה לחברי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 8 המועצה מי שמעוניין ורוצה ויכול להצטרף אהלן. 

 9אנחנו בפנים לגמרי. זה מסוג הדברים שאני חושבת שבדיוק בשביל זה גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 10 יש את הקבוצה שלנו במועצה ואני יודעת לאפשר לנו. 

 11 חברים אמרתי מי שרוצה יצטרף יודיע לקרן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12פזית מובילה את כל הנושא ויובל הורה מעורב. יש לכם דף שאפשר גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 13     להשתבץ בו. 

 14 תשלחו שניים שלושה מועדים של החודש הקרוב.  עו"ד עידן למדן:

 15    אתה ישן מאוחר. אתה פוטנציאלי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 אני המתנדב הנצחי. כמי שהיה ביחידת האופניים שנים רבות.  עו"ד עידן למדן:

רון יעקבי:    17אם מדברים על הנוער בשעה זו אנחנו בפעילות ברחצה לילית בבריכת עו"ד דניאלה 

 18שרונית שמובילה מחלקת הנוער שלנו באגף החינוך יחד עם אגודת הספורט. ממה 

 19 שאני שומעת הגיעו כבר ילדים ומגיעים בני נוער בעיקר בחטיבה. 

 20חברים הנושא הבא. הצעה לסדר היום של חברי סיעת חופשי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 בעירנו בנושא תחזוקת גינת הכדורת בשכונת מורשה. פרח את רוצה להתייחס? 

 22 

גינת הכדורת בשכונת מורשה3  .תחזוקת 

 

אלקובי:   שבע  בת  באפריל  גב'  בשכונת מורשה.  כדורת  גינת  גינת   2023הנדון תחזוקת   23נחנכה 

להגיד  יכולה  אני  בסוגריים  בעיר  מסוגה  ראשונה  אקולוגית  גינה   24כדורת. 

רחוב  בסוף  נמצאת  והיא  אלף.  חמישים  מאות  כשבע  היה  שלה   25שהתקציב 
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 1הנביאים הגפן. בחודשים האחרונים ניכר שאינה מטופלת כלל. במקום הצמחייה 

 2וקוצים שוקת השתיה התייבשה מספר פעמים שהייתה בה צומחים כיום עשבים.  

בדיעבד  טופל  הנושא  למוקד  פתחו מספר קריאות  הסביבה  שדיירי  פי  על   3ואף 

בו נכחדה מחוסר מים. בנוסף אציין לפי עדויות שכנים   4לאחר שהדגה שהייתה 

 5נראו גם בגינה עכשיו בתקופה של הקיץ גם נחשים. בתקופה האחרונה בישיבת 

 6התקציב עלה נושא תקצוב הגינה. הובטח שימצא תקציב ראוי לגנן אקולוגי אך 

על מנת  החלטה  הסביבה.  איכות  במחלקת  התקבל סעיף תקציבי  לא  היום   7עד 

 8שהגינה תחזור להיות כפי שהייתה יתוקצבו מיידית שישים אלף שח ואני רוצה 

 9לציין שהסכום נגזר משנתי מאה עשרים ואנחנו כבר באמצע שנת זה מה שנאמר 

 10לי שהסכום שצריך עד לסוף שנת התקציב הנוכחית. לקבלן גינון אקולוגי ולשנה 

יתווסף סעיף תקציבי מסודר. עבור תחזוקת המקום בעלות הנדרשת על   11הבאה 

 12 ידי המחלקה. תודה רבה. 

 13קודם כל קצת לא מדויק כי כבר יש כסף ויש כבר בקשה להצעת מחיר. הצעת מחיר  גב' פרח מלך:   

שאת אומרת על חמישים וארבעה אלף שקלים פלוס מע"מ ליומיים  כמו   14עמדה 

 15וחצי של שמונה שעות. אני ביקשתי לצמצם את זה לארבע שעות ליומיים וחצי. 

 16עד סוף השנה הזו. ולכניסה בשנה הבאה לתחזוקה שוטפת. הסיפור הזה לפתח 

 17גינות ולא לשים כסף לתחזוקה אני רואה את זה בכל המקומות. אני רואה את זה 

בו נראה עזובה אנחנו לא בכדי ביקשנו שני  רואה פארק שהושקע  אני   18בפארק. 

להיכנס והתחלנו כבר לעשות כל מיני טיפולים. אנחנו מטפלים גם  שקל   19מיליון 

כי יש כבר הצעת מחיר לזה. ואני  להגיד שלא נתנו לזה עדיין זה לא נכון   20בזה. 

 21 חתמתי על ההזמנה רק אתמול. 

 22 את אומרת שרק אתמול חתמת. זאת אומרת שהיה בזמן. גב' בת שבע אלקובי: 

פרח מלך:    הזמנה. מקבלת דרישה ומאשרת את גב'  אני מקבלת  על משהו  חותמת  שאני   23לפני 

 24הצורך ולאחר מכן זה הופך להזמנה. זה תהליך שעובר בעירייה. זה לא כי לא נתנו  

 25כסף. אני הסברתי את זה בפגישה בתקציב יומיים לפני התקציב אמרו שיש גינה 

 26 שנבנתה ולא שמו תחזקו אותה במשך שמונה חודשים. 
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 1אני רוצה להוסיף בתיאום עם פרח פנו אלי ואנחנו נאמץ את זה בבית גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2ספר מקום לחלום שגובל הם ביקשו לנהל את הגינה פעם בשבוע. כחלק מעבודה 

 3 קהילתית שלהם. 

 4 זה ילדים וזה לא יכול להחליף גנן מקצועי. גב' בת שבע אלקובי: 

 5 זה עוד מישהו שנמצא בגינה פעם בשבוע. זה יהיה עוד. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רון יעקבי:    6אני רוצה בבקשה להוסיף למה שבתשי אמרה לעניין של תחזוקה. אני עו"ד דניאלה 

 7אתמול הייתי באירוע בנצח. קודם כל יישר כוח אירוע יפה מאוד. אני רוצה להגיד 

 8מעבר לזה שמשפצים את פארק הנצח. אנחנו לדעתי שם ברמה של סכנת נפשות. 

 9אני חייבת להגיד את זה זה נראה לי לא הגון אם לא נגיד את זה ולא נתריע. אני 

 10עליתי אתמול על הסולמות של החבלים. הכל מפוצץ בלשלשת של יונים עורבים 

בני שלוש, ארבע, חמש. זה פשוט כאילו   11וכיוצא בזה. אנחנו מדברים על ילדים 

 12שמתם ילדים לשחק בתוך לול תרנגולות. זה ברמה כזאת איפה שלא שמים רגל, 

 13יד אצבע, הכל טינופת ברמות שפשוט זה ברמה שצריך לסגור את הגן. זה ברמה 

 14 הזאת זה פשוט אחרת זה יגמר רע מאוד. 

 15דניאלה אני איתך. אני מחזק את הדברים שלך. הזנחה במרחב ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לקנות  לחדש,  לשנות,  של  בתהליך  אנחנו  נפתרה.  לא  עדיין  בכלל,   16הציבורי 

 17 מתקנים, לא רק מתקני ספורט או מתקני שעשועים או מה. כולל פחי אשפה. 

 18 מקומות מחזור. הכל נראה. גב' פרח מלך:  

 19אמצעים דיגיטליים של קרטונים למרחב הציבורי, כל מה שיש. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 20כל נושא הגינון צר לי מביא לי את הטרפת מה שנקרא. אני רואה את זה. אנחנו 

 21חיים את זה. אנחנו עושים את השינוי. אני מעריך שבקרוב מאוד, מאוד, כולם 

 22לבצע אותו ישר יחושו את השינוי הזה. אנחנו בתהליכים אי אפשר ללחוץ כפתור 

 23זה לא הולך. כולל הפארק שהוזנח במהלך השנים האחרונות, עלוב מאוד אנחנו 

 24  מנסים למצוא את הפתרונות האלה. 

 25איך זה יקרה? מה יהיו ספקים חדשים? יהיה יותר כסף? תהיה חברה חדשה. מה   מר גיא קלנר:

 26 יגרום ממצב זה למצב. 
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 1הכנסנו ראש מנהל. הכנסנו כרגע גם מנהל אגף פיקוח. אנחנו ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2משנים מרחיבים או מעמיקים את הפעילות בנושא התברואה. כל הנושא האלה 

 3 הדגשים על מחלקת הגינון. בכוחות שלנו אנחנו עושים את זה. 

 4 אני רוצה להסב את תשומת ליבכם. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 5  כתב כמויות ביקשתי להכליל את כל מה שצריך בפארק. גב' פרח מלך:  

 6 פארק הנצח?   מר גיא קלנר:

 7   כן. כדי לטפל בו מהתחלה ועד הסוף. אנחנו נעשה את זה גב' פרח מלך:  

  8 

 9 גם מתקני התעמלות שם.  עו"ד עידן למדן:

 10 כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 נסגור את המתחם נעבוד עליו ונעבור למתחם אחר כדי לא גב' פרח מלך:  

 12אני רק רוצה להגיד לכם משהו שזה באמת אני חושבת שזה חובה ממש עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 13להגיד את זה כאן. אחד, יש הבדל בין גינון. אם יהיה לי פרח, יהיה לי עציץ לבין 

על סכנת נפשות. השבוע בן אדם נכנס לכינרת ומת. אנחנו   14אני מדברת איתכם 

 15 מבינים מה זה הדבר הזה 

 16 חד משמעית אני תומך בכל מילה שאת אומרת. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקבי:   רון  דניאלה  לכם עו"ד  שאמרתי  לבדוק את מה  לשם מישהו מהתברואה  לשלוח   17צריך 

 18עכשיו. זה ברמה הזאת. מעבר לזה הייתי השבוע בגינת הקוצרת ואני רוצה להגיד 

 19לכם גם. המטוס שברו לו את החלון ברמה שהילדים עלולים מישהו עלול לסיים 

 20את חייו מפלסטיק שבור. הפחים אין להם מכסה ולכן כל האשפה היא צילמתי 

 21תמונות. אני אראה לכם סרטונים חבל על הזמן אבל אני מדברת על סכנת נפשות 

 22 ולא רמת הקוסמטיקה והיופי של העיר זה בעיני הדבר הראשון. 

 23 חד משמעית מאמץ. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24אני כן רציתי לגעת בנקודה שפרח אמרה שאתם כן לוקחים אם חוזרת לגינת גב' בת שבע אלקובי: 

 25הכדורת את ציינת שאתם כן לוקחים אבל אתם מורידים בשעות העבודה. אז זה 

 26 לא מסתדר עם זה שיש שם עבודת שיקום מטורפת שצריכה להיעשות. 
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 1אנחנו נעשה את כל מה שנדרש לעשות. גם אם צריך להוסיף כסף אני יוסיף כסף. גב' פרח מלך:  

נמצא  אנחנו  לא מספיק.  שזה  נראה  שעות.  לארבע  וחצי  יומיים   2כרגע אישרתי 

 3 מאיפה לשים. 

רוכברגר איציק  צריך ראש העיר:    -מר  לא  לסדר  הצעה  תודה.  התשובה   4אנחנו מקבלים את 

 5הצבעה קיבלנו את התשובה. הצעה לסדר היום של חברי סיעת רמת בנושא תפעול 

 6 החלקה האזרחית. 

 7 

 8 

 הצעה לסדר היום של חברי סיעת רמת בנושא תפעול החלקה האזרחית .4

 

 9 

 10   יש פה תיקון. שכל הסיעות האופוזיציה אנחנו פשוט שלחנו את זה.גב' פרח מלך:  

 11היה לנו כמה סבבי תיקונים אז אבל בסופו של דבר מדובר על הצעה של רמת,   מר גיא קלנר:

להיכנס  רוצה  אני  מר"צ.  סליחה.  החילוני  הגוש  ושל  אותה  מציג  אני   12חופשי. 

 13להצעה לסדר כפי שנאמר הוגשה על ידי כל סיעות האופוזיציה. ואני נכנס לרקע 

 14במהלך השנים האחרונות פועלים חברי מועצת העיר לקידום הנושא של קבורה 

 15אזרחית בעיר. חברים בקדנציה הזו. חברים בקדנציה הקודמת יש לציין. ברמה 

הנושא התקדם והעירייה הסדירה  האחרונה,  הקדנציה  במהלך  או אחרת.   16כזו 

בהלוויות  שם  ביקרנו  שרובנו  חושב  אני  בעיר.  העלמין  בבית  אזרחית   17חלקה 

 18האחרונות. עם זאת טרם הוסדר נושא הפעלת החלקה באופן מסודר והנושא אינו 

של  סבבים  שני  לאחר  הקודמת  הקדנציה  של  סיומה  לקראת  כנדרש.   19מטופל 

קיבלנו  שאנחנו  דעת  חוות  פי  על  זה  המציאות  מחויבי  היו  לא  שאגב   20מכרזים 

 21שנתקלו בקשיים פוליטיים ואחרים. הנושא הגיע להכרעת בית המשפט החליט על 

האחרון.   המכרז  משפחותיהם פסילת  ובני  תושבים  מעט  לא  ישנם   22כידוע 

במצב הביניים הקיים אין עבורם מענה  בטקס אזרחי. אך  להיקבר   23המבקשים 

שמפעיל את החלקה היא המועצה הדתית אשר אין לה  מי  כאשר  ושלם.   24הולם 

 25עניין בקבורה אזרחית. אינה נותנת שירותי טקסים אזרחיים ומרימה קשיים על 
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להיקבר בדרך זו. מכיוון שרוב חברי המועצה כך על פי ההצהרות  שמבקש   1מי 

 2הציבוריות. ובוודאי רובו המכריע של הציבור המעוניין בקבורה אזרחית, אינם 

כיוון שככל שהזמן   3מעוניינים בהפעלתה של החלקה באמצעות המועצה הדתית 

 4עובר עוד ועוד תושבים הולכים לעולמם בלי שהשירות החשוב מוצע להם. אנו 

 5מבקשים לקדם פתרון מידי בנושא. על פי חוות דעת של מספר גורמים משפטיים 

 6לא הייתה חובה לצאת למכרז בתחום הזה מלכתחילה וגם כעת לא קיימת חובה 

כי חוות דעת משפטית שקבעה   7ליציאה למכרז וניתן פשוט לדרך אחרת. מזכיר 

הדתית  המועצה  את  שייצג  הדין  עורך  ידי  על  נכתבה  מכרז  לערוך   8שחייבים 

 9בתקופת המכרז. בקדנציה הקודמת מועצת העיר ועדת המכרזים בחרו במנוחה 

 10מכובדת בהליך של בסיומו כאמור נפסל על ידי בית המשפט בעיקר בשל העובדה 

 11שבמכרז לא נקבעו קריטריונים לתקנת הגוף המציע למתן שירות אזרחי חלופי. 

 12היה לזה ניקוד מאוד ברור. על הפסילה בהקשר הזה. אני נכחתי בדיון. אם תרצו 

על  חוזרת  העיר  מועצת  ההחלטה.  הצעת  להלן  כן  על  אשר  תובנות.  לכם   13אתן 

 14החלטתה כי החברה הכלכלית רימונים תיקח על עצמה את הניהול והתפעול של 

 15בית עלמין חלופי אזרחי. מועצת העיר מנחה את החברה הכלכלית להתקשר לשם 

והכנת  המשפחות  עם  הקשר  לניהול  הדרושים  רלוונטיים  גורמים  עם   16הפעלתו 

 17טקסי הקבורה. חפירת הקברים והחזקת בית העלמין. הכל על פי דרך והשקפת 

 18הנפטר. התקשרויות כאמור יעשו בהתאם לצרכים הייחודים של משתמשי בית 

לחוק  בהתאם  השקפותיהם  למגוון  מענה  שייתן  באופן  חלופי  אזרחי   19העלמין 

 20גורמים אלו יהיו בדגש למתן שירות  1996ת חלופית תשנ"ג הזכות לקבורה אזרחי

חילונית  חלופית  בדרך  להיקבר  ורצונו  הנפטר  השקפת  זו  הבנה  מתוך   21חלופי 

רוצה  אני  פורמלי.  באופן  כלשונה  ההחלטה  הצעת  זאת  וחופשית.   22ליברלית 

 23 להרחיב על זה עוד שלושה משפטים ומי שמכאן רוצה להרחיב עוד כמה 

 24  חפירה דתית?  מה זה חפירה חילונית?מר יעקב קורצקי: 

אני אסביר. יעקב אני אסביר. מה זה   מר גיא קלנר: טובה.  שאלה  זה  רוצה  אני  בסוף   25תראה 

 26השטויות האלה זה בדיוק להגיב על זה. תן לי אנחנו לא בחילופי דברים. אנחנו 

 27במשך הקדנציה הקודמת. רבים פה מיושבי השולחן כולל בתשי עידן כמובן רצינו 
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באופן מהותי ואפקטיבי.  בעיר  האזרחית  הקבורה  נושא  לקדם את  כדי   1ופעלנו 

היו גורמים בתוך המערכת שניסו לעשות כל מיני משיכות זמן, קונצים,   2לצערי 

די מספיק. יש דרך המלך  להגיד  העת  שהגיע  חושב  אני  בזה.  וכיוצא   3תרגילים 

 4להוביל את המהלך הזה. לא כל פעם לחפש איזה מכסה חדש של סיר. כדי לעכב 

 5את הסיטואציה. כדי למצוא עוד איזה שהוא תירוץ או פלפול משפטי שיגיד היינו 

 6צריכים ללכת ככה והיינו צריכים ללכת אחרת. אגב לא היה צריך לצאת למכרז 

 7מלכתחילה. המכרז שנכתב נכתב בצורה כזו שלא הביא את מהות העניין יש את 

לשוות  הניסיון  כל  זה  גם אמרו את  ואחרים  ההוא  בפרק  אז  ישבתי   8הדברים 

 9למכרז הזה מצב של מכרז על מכונות צילום או על ..הוא פסול מיסודו. המכרז 

לשולחן  להביא  היה  כשהיה אמור  אבל  להיות  צריך  היה  לא  שהיה  אם   10הזה 

השרון  לרמת  גוף  להביא  רצינו  העניין  ובמהות  העניין  מהות  את   11הדיונים 

שבה הוא מסתכל על החיים. הוא  בדרך  שלו,  העולם  בתפיסת  שלו,   12שבאג'נדה 

הדתית  שהמועצה  היגיון  שום  אין  אזרחית.  אלטרנטיבית  קבורה  לייצר   13רוצה 

את  ותיתן  תבוא  אורתודוכסית  מסורתית  קבורה  על  כעת  שאמונה  זו   14שהיא 

 15השירות הזה. זה כמו לבקש מרץ מרתון להיות קופץ לגובה. זה לא עובד. צריך 

 16לעשות את הדברים. יש גופים שמתאימים לכך. ויש גופים שמתאימים לאחרת. 

 17ואי אפשר לבקש ואין בכך שום הגיון שהמועצה הדתית תעשה את זה. ואני אומר 

יותר מכך. גם בדיון בבית המשפט, שאני נכחתי בחלקים ממנו וגם בדיון   18לכם 

 19המסכם גם השופט עמד על הדבר הזה. הוא אמר אין בזה היגיון. לא יכול להיות 

בתוך  הביאו  גם  הדיון,  כדי  תוך  אותם  תשאל  שהוא  הדתית  המועצה   20ואנשי 

 21הדברים שהם אמרו, שאין להם עניין אבל מוכנים לתת את השירות ולא את כולו.  

לא  דתית  מועצה  האלה?  המשחקים  כל  בשביל מה  בזה  וכיוצא  חלקו  את   22וכן 

הקבורה  את  לעשות  צריכה  דתית  מועצה  אזרחית.  קבורה  לעשות   23צריכה 

 24המסורתית וגוף אלטרנטיבי כמו שקורה בהרבה מקומות בישראל. בוודאי ברמת 

 25צריכה להיות מבוצעת על ידי גוף שרוצה לעשות את  2024השרון, הגיע העת בשנת  

ולא  זה  לעשות את  העת  הגיע  ולכן  עולמו.  וזה  זה  את  לעשות  טוב  מרגיש   26זה 

 27 להיכנס עוד פעם למחילות של מסמוסים ותקלות. תודה. 
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 1   מישהו רוצה להגיד משהו?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2אני רוצה לחזק את דבריו של גיא להגיד ברמת השרון שלנו שכולם רואים בה עיר גב' סיוון דהן: 

 3ליברלית איש איש באמונתו יחיה. וגם איש איש באמונתו אמור למות. וכל אחד 

 4אין פתרון  2024יכול לבחור איך וכיצד הוא רוצה להיקבר וזה לא הגיוני שבשנת 

 5הולם לקבורה אזרחית מלאה כמו שיש בערים אחרות בשרון ואני חושבת שזה 

של כולנו לעשות את זה צורה הטובה ביותר והמהירה ביותר והנכונה   6אינטרס 

 7ביותר ואנחנו לא צריכים להחליט פה כרגע למי בעצם יילך ניהול אבל לא צריכים 

 8להחליט את זה פה. אבל צריכים. ולכן אני חושבת תן לי רגע לסיים את דברי. לכן 

בעצם  שבו  פתרון מצוין  זה  לרימונים  הזאת  הסמכות  את  שלתת  חושבת   9אני 

פוליטיים  נקיות מאינטרסים  והם  העניין.  לגוף  שהם  החלטות  באמת   10יתקבלו 

 11 כאלו או אחרים זה הכל. 

 12 זה בדיוק מה שאת אומרת אינטרסים פוליטיים. לא עשו את זה נקי. מר יעקב קורצקי: 

 13  מדברים ביחד.

 14 לכן אני אומרת בוא נעשה את זה נכון הפעם. גב' בת שבע אלקובי: 

 15קודם כל חשוב לציין ולהראות שמדובר בהצעה משותפת של כל חברי האופוזיציה נאווה פרס:  

 16שכולנו עומדים מאחוריה וזה חלק מהאג'נדה המשותפת של כל האופוזיציה. ואני 

 17חייבת גם לציין שגם ראש העיר בנאום הפתיחה שלו שהוא רואה בעצמו בן אדם  

 18 ליברלי. 

 19   אני רואה את עצמי?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20  כן. ככה אמרת.גב' נאווה פרס:   

 21  וואלה לא ידעתי.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 ציינת את זה גב' נאווה פרס: 

 23 אני לא רואה את עצמי. אני ליברלי. מה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24הבעת את הרצון שלך לנהל את מועצת העיר ברוח ליברלית. אני חושבת שזאת גב' נאווה פרס:  

 25הזדמנות של הקואליציה לחבור אלינו להצעה שבאמת רוב אנשי העיר היו רוצים 

 26 בה. ולקדם את זה. 
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 1אני מחזקת את דברייך וכן את דברי חברי פה. אני רציתי לציין בתור מי גב' בת שבע אלקובי:  

ציין בוועדת המכרזים  שיעקב  כמו  שותפה  והייתי  הקודמת  בקדנציה   2שהייתה 

לא זכור לי שהיה מכרז ארוך ומייגע כמו המכרז הזה.  שם.  ישבנו  שנים   3חמש 

 4ועדת מכרזים למי שעדיין לא יודע אמורה להיות ללא נגיעה פוליטית לחלוטין. 

 5זאת אומרת מה שלפנינו נעמד זה טובת התושבים להסתכל על הכל מה הכי זול. 

 6מי הספק הזה. לא להכניס שום דבר ואינטרסים אישיים שלנו ולא אג'נדה אישית 

היה לנו מעל שנה שדנו. כל פעם און אנד אוף חוזר זה וחוזר זה ולצערי   7שלנו. 

 8כאשר זה הגיע לשלב שכבר לא הייתה ברירה והיו צריכים לבחור אז עשו את זה 

 9גם בדיסקרטיות על מנת שלא נדע מה אחד מהשני בוחר ובסוף גם בבית המשפט 

 10 שהתגלו התוצאות. 

 11  מי ישב בוועדה?  מר דן רוק:

 12בכל אופן בית המשפט כאשר ראינו את התוצאות   מי היו החברים במועצה?גב' בת שבע אלקובי: 

 13בבית המשפט. בית המשפט הרי הציגו לו את כל המספרים ראינו שחברי מועצה 

 14שנתנו ציון לא הגיוני לא הגיוני ציון אפס לאחד מאלה שהגישו מועמדות. לאחד 

 15מספקי השירותים שזה חברה שהיא מוכרת בתחום שלה עם הרבה שנות ניסיון 

 16אבל כאשר מישהו נותן ציון אפס זה אומר שהוא לא עושה את זה באמת כי ככה 

 17זה לפי הנתונים שהגישו לו. הוא עושה את זה מבחינה פוליטית לחלוטין. לא היה 

 18 היו שני חברי מועצה שנתנו אפס לנותן שירותים. 

 19  כמה פעמים יצאנו למכרז? :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 20  לא היה צריך לצאת למכרז.  ?:

 21 בסדר זה עבר.   מר גיא קלנר:

 22 זה מה שאמרתי עוד לא היה מכרז. גב' בת שבע אלקובי: 

 23 

 24 מדברים ביחד

 25שלקח מעל שנה והיה ברור שגם מי שיושב  מתוך חמש שנים זה היה מכרזגב' בת שבע אלקובי: 

 26בוועדה המכרזים בסוף הם לא מסתכלים על תועלת הציבור. ואנחנו צריכים פה 

 27לשרת את התושבים שלנו. ואם רוב התושבים רוצים לבחור את האלטרנטיבה 
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 1את האפשרות לתת להם את הכבוד הם לא התייחסו לזה. הם הלכו לפי האג'נדה 

 2 שלהם לחלוטין. 

 3    הלאה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

פעם ראשונה הוקצה  עו"ד עידן למדן: בעצם  שלי  הראשונה  שלו  השנייה  בקדנציה  העיר   4לראש 

 5אפילו תב"ר לתכנון בית עלמין אזרחי. זאת אומרת אנחנו על הדבר הזה בערך 

 6ואנחנו  2010או בתקציב   2009פעם ראשונה שהוקצה תב"ר תקציב    2010משנת  

 7בסאגה שלא נגמרת. וסאגה שנמשכת. אני לא רוצה כרגע להיכנס לשאלת המכרז. 

 8לשיטתי להבנתי, גם כבעל מקצוע וגם כמי שהתייעץ עם עורכי דין שמתעסקים 

עמותות  וכמה  כמה  שליוותה  צולב  יפעת  הדין  עורכת  בהם  בנושא   9ומלווים 

בקבורה אזרחית הצבעתי כבר פה במליאה בקדנציה הקודמת נגד   10שמתעסקות 

והמפעיל  הפועל  הגוף  למכרז משום  לצאת  צריך  לא  לשיטתי  למכרז.   11היציאה 

 12לדרישתנו זה החברה הכלכלית. החברה הכלכלית היא הגוף הפועל והמפעיל. היא 

 13זו שאליה צריך להגיע לתושב. היא זו שאליה צריך לפנות התושב והיא זו שבסוף 

הקבורה. אצלנו אין חברה קדישא.  ברישיון  ולזכות  להוציא  בעצמה  יכולה   14גם 

בחלקה הזאת יש  הזאת  והקרקע  העירייה  של  הקרקע  דתית  מועצה  יש   15אצלנו 

 16החברה הכלכלית ולכן לא היה צריך לצאת למכרז. הם כן צריכים מה שנקרא 

 17רשימת יועצים ורשימת ספקים ובעצם ההצעה הזאת מתכללת את הנושא הזה 

טיעונים  מיני  המכרז מסיבותיו מכל  פסל את  והשופט אמנם  הדין  פסק   18ברוח 

 19טכניים אבל לא התייחס בכלל לשאלה שלא היה צריך מכרז מלכתחילה ואמר יש 

חברי  אמנם  פה  שחתומים  למרות  פה  בטוח  אני  שלכם.  הידיים  את   20לך 

אני בטוח שכל חברי וחברותי בצד הקואליציוני או  הקיימת. אבל   21האופוזיציה 

חשוב.   דבר  הזה  בדבר  רואים  מרביתם  דרכו דם  אלפחות  פי  על  לחיות   22זכאי 

 23ולהיקבר על פי דרכו להינשא על פי דרכו. רק לאחרונה לצערנו ליאורה גביש לא 

 24זכתה לראות שהייתה מאוד פעילה בשנים האחרונות בתחום לא זכתה לראות. 

זוכה  היא  אז  בעלה.  הוק. אמרתי  פתרונות אד  אנחנו מוצאים  אבנרי.   25כרמלה 

לפחות זה הזמן שלנו לתקן. אני חושב שזאת היא  עשרים  עוד   26לחיים ארוכים. 

 27 הדרך הנכונה. והטובה לעיר לשים קץ לסבל. 
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 1 חברים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 אני מבקש בשמה של העמותה לדבר זה נושא.   מר גיא קלנר:

 3 לא. לא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4  שהעמותה תדבר. מר יעקב קורצקי: 

 5 מה הבעיה אפשר לחשוב. אין פה מכרז בכלל. מה אתה.   מר גיא קלנר:

 6 בגלל שאני חדשה פה אנחנו שנייה רגע אני רוצה להגיד משהו. גב' הדר שוייצר: 

 7  הנה זה פוליטי. זה פוליטי זה לסיים מכרז. מר יעקב קורצקי: 

 8 איזה מכרז?   מר גיא קלנר:

 9     הישיבה מסתיימת עשר שניות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 אתה בישיבת מועצה.  עו"ד עידן למדן:

 11  אל תענה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 מה אתה רוצה נציגי ציבור מה הבעיה.   מר גיא קלנר:

 13  בעיה שלו. יצא,  יצא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לאנשים   מר גיא קלנר: לתת  נכון  יהיה  זה  חושב  אני  מהעניין  שבחלק  אמרתי  בעיה  לי   14אין 

 15 שמקדמים את זה 

 16עכשיו אני מנהל את הישיבה. תרשה לי ויש לי תשובות אני לא ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17חושב שאני צריך לשמוע כרגע נציגים מבחוץ. שמעתי אותך. שמעתי את החברים 

 18באריכות אני אשמע גם את החברים האלה. נקבל החלטה. מה אני יכול להגיד לך 

 19דבר אחד. אני תומך ברעיון. אז בוא נתקדם לא צריך עכשיו סימפוזיון. לעשות לי 

 20 הצגות להביא אנשים מבחוץ. בקשה מי רוצה לומר. 

 21אני רוצה לדבר אנחנו רק שלושתנו אוהד שורה תחתונה אנחנו בעד קודם כל גב' הדר שוייצר:  

המועצה הדתית. בעד לחלוטין תומכים אני רוצה  בידי  שאינה   22קבורה אזרחית 

 23להגיד משהו. סיוון אמרה את זה בעניין של חדשים. הרבה מידע לא בידיים שלנו. 

 24הרבה חומר שמוסתר פה לא צורף. פסקי הדין, חוות הדעת. למה זה לא מכרז. 

 25למה זה כן מכרז. ההצעה הוגשה מאוד חסרה בהרבה חומר שאני חושבת שאנחנו 

 26  לפחות. 

 27 החומר אצלכם.   מר גיא קלנר:



 

 9.7.24מיום  – 5ישיבת מליאה מין המניין מס' 

 

 1 גיא באמת לא הפרענו לך דיברת מילה לא צייצנו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שוייצר:   אני חייבת להגיד אני ראיתי את גב' הדר  לראשונה.  רואה אותה  אני  שונתה.   2ההצעה 

 3מנוחה נכונה זה היה ההצעה הראשונה פעם קודמת. מנוחה מכובדת ואני באתי 

 4עם הדבר הזה ופתאום אנחנו רואים עכשיו את רימונים אז אני אשמח לדעת מה 

 5קרה בדרך שהשתנה. ולגבי המנגנונים פחות מבינים בדבר הזה רוצים לדעת שזה 

מיכה  אומרת  אני  לצורך  רגע.  להתייחס.  יוכל  מיכה  אם  ולמה  תקין   6מנהל 

 7מבחינתי זה חוות דעת משפטית לגבי העדר צורך במכרז ולמה אנחנו לא יוצאים 

 8שוב למכרז. והאם לרימונים יש את הכישורים מה להם ולקבורה. אם עלה פה 

של  בנושא  מנוסים  לא  הם  לא  אני  ראשונה.  פעם  זה  את  רואה  אני   9רימונים 

שואלת שאלות כדי שיסביר. לא כדי אנחנו באותה דעה. בואו רגע  אני   10קבורה. 

 11קודם כל נשים את זה. עכשיו בוא רגע נדבר על הדקנטליטיס כמו שאומרים ועל 

 12מנהל התקין כולנו זועקים בשבחו נכון. אז אלה השאלות אם אוהד ודן רוצים 

 13 להוסיף. 

 14 אני רוצה ברשותכם. ראשית אני מודיע רגע רצית לומר משהו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15אני רוצה משפט אחד. כאמור אני רציתי לצטט משפט אחד מפסק הדין בכל זאת  עו"ד עידן למדן:

 16בפסק הדין. יש לקוות רק שהעירייה    50שאני חושב שהוא רלוונטי להצעה. בסעיף  

 17עם ראש עיר חדש וחברי ועדת מכרזים חדשים ברובם תשכיל למצוא את הדרך 

 18המשפטית הראויה כדי להביא לתוצאה המיוחלת לה מצפים וזכאים תושבי רמת 

 19השרון, של מתן שירותי קבורה אזרחית לתושבים שהלכו לעולמם ומשפחותיהם 

 20בפסק הדין. מה שאנחנו פה בעצם מציעים   50המעוניינים בקבורה אזרחית. סעיף  

לא מכרז או מה  או  בשאלת מכרז  לדון  כרגע  צריכים  לא  כרגע  לשאלתך.   21קרן 

 22הדרך הנכונה. אנחנו כרגע מעבירים את הדבר לחברה הכלכלית. אגב היא גם זו 

 23 שקיבלה את זה בפעם הקודמת. 

 24    ולא טיפלה בזה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25לא טיפלה בזה מספיק נכון ותטפל בזה יותר. וזה חוזר לשם. ושם תינתן חוות  עו"ד עידן למדן:

 26 הדעת הדרושה וישבו חברים 
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 1סליחה. הוא יכול להציע ולי יש מה לענות. אם אני לא יספק את ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2התשובה הנכונה חברים יש עוד מישהו רוצה להגיד משהו? חברים תראו. קודם 

 3שהקראת אותו. אני שם. אני מאמץ את   50כל אני רוצה להתחיל דווקא בסעיף  

 4דברי השופט. או קי. עכשיו אני  חייב לומר כמה דברים אפשר לעשות פרופגנדה 

 5לדבר על זה שהיו מכרזים ונכשלו המכרזים וזה היה ככה. לא מתייחס אלינו. 

 6אנחנו לא היינו בזה. חלק מהחברים היו כאן. זה גיא, בתשי ועידן. קליך. רובנו 

 7לא היינו. אני לא בא להאשים. אני לא קראתי את פסק הדין. אני ידעתי על פסק 

 8הדין לא קראתי אותו. גם לא הובא לידיעתי ולעיוני. חד משמעית צריך למצוא 

דרך  חלקים ממנו  הדין, אלא  פסק  את  קראתי  ולא  מאחר  הזה.  לדבר   9פתרון 

לא נכנס  אני  המשפט.  שהייתה מבית  הקשה  הביקורת  וראיתי את   10התקשורת. 

המכרזים  ועדת  חלק מחברי  על  ביקורת  העביר  ביקורת  איזה  לדקויות.   11כרגע 

 12שהתערבו לפני והתערבו אחרי וכו'. אמרתי משני הצדדים. והעביר ביקורת על 

 13ראש הרשות שזה התערבות פוליטית. כל מיני דברים כאלה. אני אומר קראתי 

 14את זה בתקשורת. לא ראיתי את פסק הדין. מה שצריך לעשות כאן כדי להתקדם 

העירייה  המועצה  שרבים מחברי  חושב  ואני  באמת  שאני  מאחר  הסיפור.   15עם 

 16החדשה כאן הישנה רוצים ללכת לקראת הדבר הזה כי זה בושה בינינו אני אומר 

 17בושה  שתהליך כזה בעיר שהיא דמוקרטית וליברלית ומסתבכת עם דבר כל כך 

 18פשוט. זה פשוט בושה לעיר. מה שאני מציע זה דבר כזה. אני לא נכנס. אני גם לא 

החברה  ולמה  הכלכלית.  לחברה  עובר  זה  אם  לדקויות.  עכשיו  להיכנס   19רוצה 

 20הכלכלית נכשלה בזה איך היא קידמה את זה או לא קידמה את זה. אני רוצה 

דיון אצלנו על פסק  יועץ המשפטי. לקיים  אדוני  אני מבקש  העיקרון.  על   21לדבר 

 22הדין ולמנות נציגות מטעם חברי המועצה אני מדבר כרגע חברי המועצה שתוביל 

 23את הרעיון ותקבע האם צריך על בסיס החלטת השופט אם צריך ללכת למכרז או 

 24לא ללכת למכרז. מה שאומר פסק הדין כדי לקדם את התהליך לא כדי לתקוע 

 25אותו. שם נהיה. אנחנו לישיבה הבאה אני אציע שמחברי המועצה מכל הסיעות. 

להביא את ההרכב הזה יחד נקבל את ה  בזה.  ולא  באמצע  לא  הולכים  לא   26פה 

 27החלטה איך עושים את זה אם לא צריך ללכת למכרז. לא נלך למכרז. אני אגב 
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במקומות אחרים צוחקים על רמת השרון  שעשיתי  עמדתי מבדיקות   1אומר את 

 2יש אפשרות להפעיל את העניין הזה.  אומרים ממתי הולכים למכרז על דבר כזה?

 3יש אפשרות להפעיל. לאו דווקא עם החברה הכלכלית. יש אפשרות להפעיל. אני 

 4יש לי אפילו בודק. אתם יחד איתנו כולנו ביחד או נציגות שלנו תקבע את המודל. 

 5אנחנו בישיבה הבאה נקים את ההרכב הזה אחרי שנלמד את ההערות של בית 

 6המשפט. ומכאן ניתן זמן קצר לא ארוך. של משהו כמו שבועיים ימים התכנסות 

אני  ברשותכם  חושב.  אני  ככה  להיות.  שצריך  מה  זה  לדרך.  ולצאת   7והחלטה 

 8 מבקש. 

 9 אבל איציק למה לא ללמוד מאחרים כמו שאמרת. גב' הדר שוייצר: 

 10אני לא רוצה ללמוד מאחרים. אני קודם כל רוצה ללמוד את ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 11פסק הדין ואז הנציגות שתייצג. תגיד רגע אחד. במודיעין פועלים ככה. בכפר סבא  

 12ככה. בראשון לציון יש ככה. לוקחים את המודלים האלה. לא צריך יותר מידי. 

המודלים האלה מתאימים לנו. פה אנחנו חושבים. לא צריך להיכנס.   13רגע אחד 

 14אני אומר לכם סיפור המכרזים זה משהו הזוי וסתם פארסה שאני לא יודע איך 

 15היא נכנסה בכלל ואיך נתתם לזה לרשת הזאת שהוביל את הסיבות למה זה ככה. 

 16  היה לך גם ראש רשות. 

 17 תשאל את השותפים שלך.   מר גיא קלנר:

 18   את השותפים שלי?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 כן.   מר גיא קלנר:

 20  מה שהיה היה אנחנו גב' הדר שוייצר: 

 21 חד משמעית.   מר גיא קלנר:

 22 לא צריך עכשיו להסתכל על מה שהיה. לעשות הכי מהר שאפשר. גב' הדר שוייצר: 

 23  תפסיק עם זה. אני בא ממקום של טוב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 איציק סגן ראש העיר הקודם הוא גם סגן ראש העיר גם כעת.   מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  הקודם זכותו לחשוב מה שהוא רוצה. היה ראש העיר:    -מר  העיר  ראש   25סגן 

 26 אופוזיציה. 

 27  צריך להסתכל קדימה. יש הצעה והיא הצעה טובה. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 
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 1אני רוצה לומר לך אדוני ראש העיר אתה גם היית ראש העיר. זה לא קודם עד   מר גיא קלנר:

 2היום. בוא נגיד את זה ככה. מה שהיה בקדנציה הקודמת. הייתה בעיה ואני לא 

 3נכנס אליה כרגע כי אני רוצה להסתכל קדימה ואין לי עניין. נקודה שלישית ברוח 

 4הדברים שאתה אומר שאני חושב שכולנו מכבדים ומקבלים צריך להיות משהו 

 5יותר קונקרטי. לא לעשות מזה ..מוחלט. להגיד או קי מועצת העיר אפשר לעשות 

 6עכשיו לשנות את ההחלטה. מועצת העיר קיבלה את מקבלת את הצורך בקידום 

 7 נושא הקבורה האזרחית ברמת השרון. 

 8  אמרתי את זה בדברים שלי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 לא. מקימה צוות של   מר גיא קלנר:

 10 תן לי להקריא את ההצעה. עכשיו לפי מה שאמרתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11מועצת העיר מקבלת את הצורך בקבורה אזרחית ברמת השרון. המועצה תקבע  מר רן אהרון:

שישיבה הבאה של חברי מועצה שיובילו מודל לקבורה אזרחית על מנת   12הרכב 

 13 לקדם את הנושא.

 14  למה לחכות עוד חודש לקבוע את החברים האלה.  גב' הדר שוייצר: 

 15 בואו נעשה את זה עכשיו.   למה לא להקים את הצוות עכשיו?  מר גיא קלנר:

 16 תן לי להסביר לראש העיר כל מה שהיה.  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 17 אני חייב לדעת מה היה בפסק הדין. אל תעשו צחוק מהעניין. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

היועצים  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום  הזה.  המכרז  שליוו את  יועצים.  גם  לנו   18היה 

 19  מקצועיים נביא את העמדות שלהם. של ראש העיר. 

 20 זה מרגיש בדרך. בדרך. לא   מר גיא קלנר:

 21  גיא תפסיק עם זה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 אני מבקש את ההצעה להצבעה.   מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  שלך?ראש העיר:    -מר  ההצעה  רוצה את  גמור אתה   23אני מביא הצעה  בסדר 

 24  אחרת. 

 25 אתה עושה פוליטיקה.   מר גיא קלנר:

 26 אני לא עושה פוליטיקה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1סליחה עם כל הכבוד. אני מכבד   הדרך להביא לפה. אתה רוצה הצעה ברוח טובה?  מר גיא קלנר:

 2 את מיכה בנושא הזה 

 3  מספיק. נתתי לך לדבר. די. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 עם כל הכבוד איציק. זכות הדיבור. אני לא דיברתי עשר דקות.   מר גיא קלנר:

 5  דיברת יותר. אל תעשה פוליטיקה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 אני לא עושה את הפוליטיקה אל תתפרץ עלי ואל תתעצבן עלי. אני תחת חסותך   מר גיא קלנר:

 7  פעם שנייה אם אתה לא מפסיק לדבר אתה יוצא החוצה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 על איזה בסיס.   מר גיא קלנר:

 9     דיברת מספיק. נתתי לך לדבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 בוא נחזור רגע.  עו"ד עידן למדן:

 11    נתתי לך לדבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12איציק בוא נחזור לנושא. מה שגיא אומר עוד פעם אנחנו חוששים דווקא לאור  עו"ד עידן למדן:

 13הדברים שאתה אמרת. אתה דיברת על כך שהיו מריחות זמן ומשיכות זמן, גם 

 14בקדנציה שהיה בה רוב. יש לנו חשש דווקא לאור דברי ההסבר בהצעה שזה עוד 

 15 פעם הדבר הזה יטורפד. או הדבר הזה ינסו לשים לו רגליים. 

 16עידן למדן על דברתי. לא מושך זמן. אני אומר לך אני רוצה ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 17במהלך השבועיים הקרובים. הנה אני אומר לך עכשיו. שבועיים קרובים ללמוד 

 18את הנושא עם היועץ המשפטי מה היה וכו'. ואני אציע למועצה אפילו נצביע על 

 19זה לא בישיבת מועצה במידה ולא יהיה ישיבה באוגוסט. יכול להיות באוגוסט לא 

יציע את  אני  טלפונית.  בהצבעה  אפילו  זה  על  נצביע  אנחנו  אז  ישיבה.   20תהיה 

 21 החברים כדי להקים את ההרכב. וקדימה לצאת לדרך. 

יעקבי:   רון  דניאלה  נקבל החלטה על המודל שבו עו"ד  שבועיים  בתוך  שאנחנו  נחליט  אולי   22אז 

 23 אנחנו והולכים. 

 24 אני אמרתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 אנחנו חייבים לתת לתושבים בוא נקבע לו"ז עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 26     את לא מקשיבה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 תוך שבועיים.  עו"ד עידן למדן:
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 1 מה אמרתי? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 אתה מביא הצעה חלופית. בוא לפי לוח זמנים. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 3 אז אני אומר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4   אם לא עושים כמו שצריך.  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

  5 

 6  תוך שבועיים יוקם צוות.  עו"ד עידן למדן:

 7   כמו שזה נראה חמש שנים. לא ככה תפסיקו לזרוק.   מר גיא קלנר:

  8 

 9 תוך שבועיים יוגש הצוות לקראת ישיבת ספטמבר יביא הצעה קונקרטית  עו"ד עידן למדן:

 10     או אוגוסט. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 הצוות  עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק   12נצטרך לאשר את הצוות. במידה ואני כבר אומרים לי אלה ראש העיר:    -מר 

לקיים את  יתאפשר  ולא  במידה  יהיה.  לא  וזה  כאלה  ודברים  לחו"ל   13שנוסעים 

אפילו לקבל את האישור של  בספטמבר. אפשר  נקיים אותה  באוגוסט   14הישיבה 

 15  החברים בטלפון. לקבל 

 16 אני לא הבנתי מה ההצעה. אני מנסה להבין את ההצעה. אני רוצה לשמוע.   מר גיא קלנר:

דיון  מר רן אהרון: המשפטי יקיים  היועץ  בקבורה אזרחית.  הצורך  העיר מקבלת את   17מועצת 

 18 בהשתתפות נציגות המועצה ומסקנות פסק הדין 

 19 לא נציגות המועצה איתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 עם ראש העיר.  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 21סליחה עם ראש העיר בפסק הדין שיתקבל בעניין קבורה אזרחית. המועצה תקבע  מר רן אהרון:

 22בתוך שבועיים בהצבעה טלפונית חברי מועצה שיובילו מודל לקבורה אזרחית על 

 23  מנת לקדם את הנושא במהירות. 

 24אני מבקש שבצוות יהיה חמישים אחוז אופוזיציה. לפחות שלושה חברים אחד   מר גיא קלנר:

שלושה שיהיו  הזה.  בצוות  אופוזיציה  חברי  משלושה  פחות  לא  סיעה.   25 ,מכל 

 26 שלושה מספרים של אופוזיציה קואליציה שיהיה פה צוות זהה. 

 27 מה המטרה של הצוות. כל מי שרוצה יכול להיות בה כמו שאמרת קודם? גב' הדר שוייצר: 
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 1הצעה מאוזנת מקרב החברים. תאמינו לי כשזה יהיה. אנחנו ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2     נעשה את זה בצורה. החשדנות. 

 3 שישים יום להביא את המודל. החלטה  עו"ד עידן למדן:

 4תביאו תוך יומיים. תביאו החלטה שאפשר ליישם אותה. מי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 5 מי נמנע? לא משתתפים. את גם לא משתתפת.  מי נגד? בעד ההצעה? שלי בקשה?

 6   פעם ראשונה הרמתי את האצבע. גב' ענת לין:

 7 שניים לא משתתפים. תודה. כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

הצעת   מר גיא קלנר: על  שהתבססה  העיר  מועצת  של  הצעה  זו  העיר  ראש  של  הצעה  לא   8זה 

 9 האופוזיציה. 

 10 אם אתה רוצה לעשות פוליטיקה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אותו בשיתוף פעולה שיהיה לך את   מר גיא קלנר: הבאת  לקחת.  פוליטיקה. אתה  עושה   11אתה 

 12 הקרדיט לתת למי. 

 13  אני לא בקרדיט. אני ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 הצעה לסדר. היית להקים את הוועדה הזאת.   מר גיא קלנר:

 15  הבנתי אותך. תעשה פוליטיקה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16   אני עושה את הפוליטיקה?  מר גיא קלנר:

 17 הלאה. כן חברים הנושא הבא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 

 19 

 20 

 החלטה: 
 בהשתתפות נציגות  מועצת העיר מקבלת את הצורך בקבורה אזרחית. היועץ המשפטי יקיים דיון

 בתוך הרכב . המועצה תקבע המועצה הדתיתתקבל בעניין הפסק הדין שמהמועצה ומסקנות 
 ולהביאה למועצה חברי מועצה שיובילו מודל לקבורה אזרחית של בהצבעה טלפונית או שבועיים 

 יום.  60בתוך 
 

דן רוק, גיא   –בעד   לירון בלומנר, אהד בלייר,  לין,  ענת  ברנדס מקסימוב,  קרן  רוכברגר,  איציק 
רון יעקובי, נאוה פרס,  דהן, בת שבע אלקובי, דניאלה  סיון  שוייצר,  קלנר, הדר 

 עידן למדן

  יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עופר פליך –לא השתתפו 
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 הצעה חוזרת לסדר היום של חברי סיעת חופשי בעירנו בנושא הצבת הכיסא הריק במוסדות . 5

 . העירייה

 

 1הצעה חוזרת לסדר היום של חברי סיעת חופשי בעירנו בנושא ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 הצבת הכיסא הריק במוסדות העירייה יש תשובה של הרשות. כן פרח. 

 3אנחנו בסך הכל מבקשות בעניינים האלה בנושא הזה ובנושא שאחריו   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 4להקפיד על מנהל התקין. זהו. זה מה שחשוב לנו ואנחנו רוצות שהדברים יעשו 

 5אנחנו זכאיות להציג את הנושא ותנו לנו את הזכות הזו. להציג את הנושא כמו 

כרגע. הנושא הזה הבנו קיבלנו תשובה. ראינו איך הוא מוצג בסדר  לא   6שצריך 

אנחנו גם מסתכלות עם הפנים קדימה. אם מישהו חברת מועצה מביאה   7היום. 

 8הצעה לסדר היום. היא רשאית להציג אותה זה לא קרה בפעם הקודמת. אנחנו 

 9 מבקשות להבא זה הכל. אתם שמתם את זה אנחנו לא שמנו את זה על סדר היום.  

 10 בסדר. דניאלה מקובל. מקובל. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אלקובי:   שבע  בת  שכלל מוסדות גב'  ההצעה אמרה  כיסאות אבל  ששמתם  ראיתי  רבה   11תודה 

 12 העירייה. 

 13תמיד אנחנו עושים. אתם דמוקרטים. אנחנו לא דמוקרטים. לא ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 14 ליברלים. 

 15 לא אמרתי שום דבר. גב' בת שבע אלקובי: 

 16 כולנו באותו סירה. לצערנו. טוב. חברים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

רון יעקבי:    17אנחנו לא שמנו את זה על סדר היום. אתם שמתם את זה על סדר היום עו"ד דניאלה 

 18 ואנחנו מנצלות את העניין רק לבקש שהדברים יתנהלו באופן תקין. 

 19 בסדר גמור. דניאלה מקובל. חד משמעי בסדר גמור. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 
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עירייה  .6 במשאבי  שימוש  בנושא  אלקובי  בתשי  הגברת  המועצה  חברת  של  שאילתה 

 לפרסום אנשי ציבור נבחרים. 

 

  1 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בנושא ראש  בתשי אלקובי  הגברת  המועצה  חברת  של   2שאילתה 

 3 שימוש במשאבי עירייה לפרסום אנשי ציבור נבחרים. עניתי לך על הדבר הזה 

 4 הכל בסדר זה על אותו נושא. זה אותו. גב' פרח מלך:  

 5 לא התייחסתי לזה ממש גב' בת שבע אלקובי: 

 6 הלאה נושא הבא. גב' פרח מלך:  

 7 הכל בסדר. טוב. בשעה טובה חברים.  שנייה. צודק. גיא תקריא.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 8 

 תע"ש  .12

 

 9 כן. זה לא מופיע בסדר היום.   מר גיא קלנר:

 10בקשה. חברים. הצעה לסדר בנושא תע"ש. מזה שנים שעיריית ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11רמת השרון נאבקת בתוכנית בניה בתע"ש מתוך רצון לשמור על בריאות הציבור 

 12 מתוך הבנה של השלכותיה 

 13  כן. זה הגיע אחרי זה. אנחנו טעינו. הלאה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14שתוכנית זו על העיר הקיימת. עם זאת מדובר במאבק לא פשוט בדרך בחודשים   מר גיא קלנר:

 15האחרונים גם זכינו לרוח גבית קלה מבית המשפט העליון כאשר זה אימץ באופן 

 16חלקי את אחת מטענות היסוד שלנו בנושא טיהור הקרקע בתהליכים הנדרשים 

עם הרשויות  ומשמעותי  חשוב  שת"פ  לייצר  הצלחנו  האחרונות  בשנים  כן   17כמו 

חייבים  ואנחנו  השרון.  והוד  הרצלייה  התע"ש  שטח  סביב  הנמצאות   18הנוספות 

כאן   תחקיר  זה.  חשוב  בשת"פ  ומוסיף   11להמשיך  מחזק  לאחרונה   19ששודר 

 20היבטים נוספים בטענות שטענו לאורך כל השנים, בדבר המסוכנות והנפיצות של 

פה  לפתוח  רוצה  אני  עירוניים.  ואזורים  תושבים  בבתי  ברובו  הגובל   21האזור 

 22סוגריים כי אני לא בטוח שכולם יודעים על מה אני מדבר. היה תחקיר אני כתבנו 
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 1את ההצעה הזו בסמוך לתחקיר בעשרים לשישי. עברו כבר שלושה שבועות מאז. 

 2שאני ממליץ לכל מי שיושב פה בחדר ויותר מכך להסתכל   11היה תחקיר בכאן  

 3בתחקיר הזה לראות את זה ולהטמיע את מה שנאמר שם ולהבין שאנחנו יושבים 

 4על חבית נפץ תרתי משמע. פה בסמוך אלינו אזור שגובל באזורים נרחבים מהעיר 

 5שלנו. אני לא מדבר על אלף היבטים נוספים שהתוכנית הזאת מייצרת אתגרים 

 6עבור העיר שלנו. בהיבטים של תכנון ובנייה. בהיבטים של תחבורה. בהיבטים של 

 7צפיפות אורבנית. ועוד ועוד לא ניכנס לזה כרגע. אני כרגע מדבר על המסוכנות 

 8יאמר לזכותם אין להם  11והנפיצות בעדויות שהגיעו לשם תוך השבועיים. כאן 

 9 הרבה רייטינג אבל הם עושים תחקירים איכותיים והתחקיר. 

 10 

 11הערה קטנה דיברנו עם אבי עמית נעשה פה הקרנה של התחקיר הזה איתו עם כל מר רן אהרון:  

 12  מיני משתתפים. ביד לבנים. 

 13שהתחקיר הזה על אף שלאורך השנים עוד בקדנציה הקודמת. מצוין. ואני חושב    מר גיא קלנר:

 14שלך רוכברגר ושירה וגרובר וכו' וחזרנו חזרה. בליווי של חברי מועצה עבדכם 

 15הנאמן ביניהם ליווינו את הנושא הזה באדיקות ועידן למדן ויריב שיושב פה עוד 

 16חברי מועצה לא רוצה לפגוע באף אחד. ותושבים נוספים. הסיפור הזה הוא סיפור 

ומסוכן מ כמוהו  כמוהו.  אמורכב מאין  וקורצקי גם סליחה. מה ין  שראינו   17מה 

 18יצר עבורנו יצא צורך הרים  11שאני רואה בעיניים. ואני חושב שמה שקרה בכאן  

 19תמרור אזהרה הרבה יותר משמעותי והרבה יותר מידי לגבי העניין. כי אם עד 

כל הזמן טענו את הטענות האלה אבל לא היה לנו אבידנס  בעיקר  עסקנו   20היום 

 21ואף פעם המדינה לא הודתה לדבר הזה עסקנו כל הזמן מה יקרה ביום שיתחילו 

שזז מתחת  והזיהום  והאוויר  התהום.  מי  על  ההשלכות  בקרקע מבחינת   22לגעת 

 23לקרקע ועובר מנקודה לנקודה. פה קיבלנו תמרור אזהרה הרבה יותר משמעותי 

 24לתוך הפרצוף שבעצם ידענו את זה אבל קיבלנו את העדויות לאנשים שהיו שם 

 25ומה שקרה בנוף ים ומה שקרה במקומות אחרים. שבעצם בכל רגע בטח ובטח 

הביטחונית של מדינת ישראל. זה יכול להתפוצץ מתהליכים פנימיים   26במציאות 

לכיוון  טיל  עף  לקרות אם  יכול  בוודאי  זה  עליהם.  שליטה  לנו  שאין   27שקורים 
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 1המרכז ונוחת באזור תע"ש ופוגע באדמה המזוהמת בחומרים מסוכנים נפיצים 

 2שהם פועל יוצא של מפעלי התחמושת שהיו שם שהיום יודעים בעדויות שפשוט 

חלקו פשוט הוכנס לבונקרים.  יצא משם.  חלקו  יצא משם.  לא  שם.  הוטמן   3זה 

 4הוכנס לחביות. נשאר בשטח. וקיים בשטח. וזה חבית נפץ לכל דבר ועניין. שאנחנו  

 5חייבים להתקדם איתה. אז זה נכון שבהליכים התכנוניים יש הייתה התקדמות 

פחות מקבלת את העמדות שלנו. למזלנו  המדינה  פחות  התקדמות  הייתה   6יותר 

המתקנים  נושא  של  בחוליה  לפחות  קטגורי  באופן  לאור  העליון  המשפט   7בית 

 8לבדיקה הקרקע קבע בעצם הלך עם עמדת העותרים, לגבי הצורך לבצע תסקירי 

 9שכנראה ידחה את העסק השפעה ובדיקות קרקע טרם הנחתם. זה אומר סיפור 

 10הזה בעוד כמה שנים אבל יש שם דרך מאוד ארוכה לעשות. ובמהות של הדברים. 

 11אנחנו עדיין נמצאים בעמדות נגד עם המדינה לגבי מה צריך לקרות שם בשטח. 

 12הבקשה שלי כמובן מצרף כל מי שרוצה כתבתי את זה גם במקור. מועצת העיר 

וצוות  מועצה  חברי  משלושה  שיורכב  ייעודי  פעולה  צוות  הקמת  על   13מחליטה 

העיר  ומהנדס  העיר  מהנדסת  ובכללם  בעירייה  המקצוע  אנשי  מתוך   14מקצועי 

חיצוני מתמחה  דין  עורך  היועמ"ש  ונציג  היום  מובא   שהוא  אני מבין   15הנכנס. 

כמו כן מועצת העיר תסמיך את הצוות להתקשר עם גורמי מקצוע. אני   16לנושא. 

 17אסביר למה אני מתכוון. ככל שיידרש מתחומי הסביבה. הייעוץ המשפטי. לובינג 

הצוות  נוספות.  רשויות  עם  בשת"פ  או  עצמאית  באופן  זו  סוגיה  קידום   18לצורך 

 19יערוך סקר צרכים ועלויות מעודכן ויביא הצעת תקציב מסודרת להפעלת גורמי 

שלי לשים איזה רגע צוות פעולה. מידי  הכוונה  ימים.  חודש  של  בטווח   20מקצוע 

שיבין  בעירייה  מקצועי  צוות  לבין  מועצה  נציגות  שבין  חיבור  בעצם   21שיהיה 

ביותר לביטחונה ועתידה  המשמעותיות  האסטרטגיות  הסוגיות  באחת   22שמדובר 

 23של העיר שבתוך שלושים יום יביא איתו מסקנות לאיזה אנשי מקצוע הוא צריך 

 24גם בתחומים המקצועיים גם בתחומי ההשפעה וגם בתחומי התקשורת בעיני אני 

 25יודע מהוד השרון והרצלייה ואני יודע גם מאיציק בהקשר הזה כולם מבינים את 

 26הצורך לטפל בסוגייה הזו. אני חושב שאנחנו צריכים להחליף שני הילוכים או 

 27שלושה בדרך הטיפול. לכן אני יודע שמטפלים בזה. גם אני חלק מהטיפול ברמה 



 

 9.7.24מיום  – 5ישיבת מליאה מין המניין מס' 

 

 1כזו או ברמה אחרת. אני חושב שאנחנו צריכים לגדל צוות פעולה לעניין הזה לתת 

 2 לו משאבים לתת לו מנדט ולהריץ את זה במהירות הרבה יותר גבוהה. 

 3מקבל את ההצעה. בשינוי קל אני אגיד למה גם התייעצתי על ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לחמישה כמובן בתוספת של אנשי  שלושה  בין  לכלול  יכול  הצוות  הזה.   4הנושא 

הסביבה.  איכות  שרק  מי  כל  הנדסה.  יועץ משפטי,  דוברות,  בעירייה   5המקצוע 

 6וכמובן מקרב חברי העירייה זה בסדר גמור. ככל שיהיה הירתמות יותר גדולה 

 7לנושא הזה נצליח יותר. אני אשמח על כך. הדבר הנוסף הוא שהצוות לא יכול 

למשל כמו חברת לובינג או ניהול  גורמי מקצוע  עם  ולהתקשר   8לקבוע מסמרות 

 9משברים וכו'. זה צריך לעבור דרך ועדת יועצים. מאחר שגם לשכת הדובר. תהיה 

 10בתוך העניין הדובר יתקשר יביא את ההצעות. היא תאושר בדברים אסור לחסוך 

 11פה כסף. אסור לחסוך פה הסברה. אסור לחסוך כאן בלובי חזק שיפעל. אני רוצה 

המים בשנת   כשהיה את משבר  דבר אבל  אותו  בדיוק  לא  זה  לכם   12 2004לומר 

 13קל.... הזה בגללו קדנציה ראשונה, גם כן קשור לתע"ש התגלה חומר שנקרא פר

החומר הזה נסגרו הבארות משרד הבריאות הורה לנו לרמת השרון  גילוי   14בשל 

 15לסגור את כל הבארות של רמת השרון הבארות שאבו מים מקומיים. היינו בצרה 

 16צרורה. אמרנו מה עושים עכשיו. איך מתמודדים עם הדבר הזה. מה לא ישתו 

לא סביר. לא הגיוני. איך שהוא  של מכבי אש.  ישתו מים ממיכליות   17מים, מה 

 18התגברנו על זה. לבסוף נתקענו בסיפור הזוי לחלוטין. שמשרדי הממשלה הבנתי. 

 19היה אז המשרד לאיכות הסביבה. משרד הפנים. משרד לא רשות המים. לא זוכר 

בהחלטה מהירה אד הוק מה  לפעול  לנו  לאפשר  סירבו  כמה משרדים  עוד   20היו 

 21שנקרא ולהיכנס כי הייתה בעיה. כי היית צריך להיכנס עם צנרת מים שמתחברת 

 22עם מקורות כפר סבא הרצלייה ואיך אתה מחבר אותה עכשיו לצנרת מים שלנו. 

 23עושים חדש לא עושים חדש. צריך לעשות בארות. נאלצנו ללכת לבג"צ שיסכימו 

 24לדבר איתנו. בית המשפט קבע שחובה עליהם לתת לנו את השירות הזה. פה אם 

 25נבוא מאוחדים ונבוא כגוש שמדבר על זה ושמים את זה על השולחן ומדברים 

כי זה בחיינו. חיי ילדנו. נכדינו כל מה שיש. נצליח.   26בצורה הכי ברורה לשולחן. 

 27ולכן פה אני אומר לכם לא נחסוך בלובי ולא נחסוך ביועצים משפטיים אם צריך 
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טובה. גם בדיון האחרון שהיה שהייתם אז  עבודה  עושה  גידי  של  במשרד   1ויש 

 2הצליח. בואו רק הקטע הזה של מתקשר אמרתי זה ההתקשרות באמצעות הצוות 

 3המקצועי של עיריית רמת השרון ועוד הערה אחת, שהיא נמצאת בסעיף האחרון. 

 4  מיניתי אותך כנציג.  2009אז אולי נצרף את זה לסעיף הזה. אני ביקשתי ב

 5 אל הייתי בצוות. לא הייתי בצוות של הוועדה המחוזית המשותפת.   מר גיא קלנר:

 6  אבל קיבלת ממני מכתב שתוכל להשתתף. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 נכון. כן.   מר גיא קלנר:

 8אני ברשותכם כדי לצמצם את הסעיף האחרון אני יכניס אותו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9לסעיף הזה ואני מבקש לצרף את יריב גפני כמרכז את הצוות הזה . כמי שפעיל 

 10בנושא הזה פעיל מאוד חזק בנושא הזה אני מבקש להכניס אותו כי הוא ירכז את 

 11הצוות. יעמוד בראש הצוות כדי להפעיל את כל המהלכים שצריכים כנציג רמת 

 12השרון גם בוועדה של תע"ש רמת השרון. שאמרתי זה קשור אחד בשני. עכשיו 

שאתם  בהצבעה אחת. מה  זה  לעשות את  הצבעות אפשר  בשתי  לעשות   13אפשר 

 14  מחליטים. 

 15לא הבנתי. יריב גפני יכנס לצוות שאני רציתי פה בהקמה. ואיך יהיה בנוי הצוות   מר גיא קלנר:

 16  בסוף?

 17 כן. מה שנחליט. חמישה. למה לא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18  לא יהיה שם שמואל ברנר?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19 כן. הוא  היועץ המקצועי שלנו. אדר' עירית טלמור: 

 20  הוא הוחלף בעצם?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 21     אנשים מקצועיים. לא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 היה בזמנו גם החלטנו על שיתופי פעולה עם הוד השרון,  עו"ד עידן למדן:

 23     צריך ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 הצוות הזה חייב להמשיך ולהיות מתואם  עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  והכל ראש  בשיתוף  נהיה  ההחלטה.  את  נקבל  אנחנו   25בוודאי. 

 26     בהתאמות. 

 27 זה גם מאפשר יותר משאבים יותר גדול.  עו"ד עידן למדן:
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רוכברגר איציק  ניתן את השמות ביומיים שלושה ראש העיר:    -מר  חמישה.  שיהיו   1אני מציע 

 2הקרובים. ונרוץ קדימה. חמישה אני רוצה יותר חברים ישתתפו. אני יאחד את 

אני מבקש. כל סיעה בוא נעשה את זה הכי פתוח תאמין לי בלי  ההצעות.   3שתי 

 4     סיעות. 

 5 פתוח אתה תגיע.  עו"ד עידן למדן:

 6חמישה. יש לנו גם חמש סיעות סך הכל. בסדר כל אחד יגיד ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

ההצעה  את  לאשר  להכניס  מבקש  אני  חברים  בעיה.  אין  שש  שלו.   7לאנשים 

וכו'.  הכספיות  ההצעות  את  שמביא  זה  הוא  המקצועי  הצוות  שרק   8בהדגשה 

 9ההתקשרויות. כדי להתקדם ולאשר את יריב גפני מרכז את הוועדה הזאת. נציג 

 10העירייה ותע"ש השרון שמייצג אותנו בכל התהליך הזה מול תע"ש השרון בכלל. 

 11 מי בעד בקשה? פה אחד תודה רבה. 

 12 

 החלטה:

 .הקמת צוות פעולה ייעודי בנושא תע"ש הצביעו פה אחד בעדכל חברי המועצה 

 מבקש  -ההצעות הכספיות וההתקשרויות  יהיו באמצעות דוברות העירייה והצוות המקצועי 

 .מרכז הוועדהכאת יריב גפני לצרף  

 בנוסף יריב גפני יהיה נציג העירייה מול תע"ש השרון. 

  13 

רון יעקבי:    14לא להסתכל מי הציע את ההצעה אלא מה ההצעה הזאת   .באופן ענייניעו"ד דניאלה 

 15מבחינה מהותית. אנחנו נגיע להישגים הרבה יותר טובים. זה מאוד חשוב. ואני 

פחות  זה  לא משנה  חשוב.  זה מאוד  ענין.  באיזה  יודעים  זה אתם  את   16אומרת 

 17 משנה.  

 18עד היום אני משתדל. כי פה יש עקיצה פה ושם. בגדול על העניין ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 19 אני מסתכל. את יודעת דיברנו על זה בטלפון ואני מעריך את זה. 

 20 

 21 

 22 
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     משכר מנכ"ל החל מיום  90%אישור מינוי גזבר העירייה מר אסף אפרים בשיעור של . 7

    1.7.24 

 

 1 

 2חברים בשעה טובה יש לנו גזבר. ברכות. אסף אפרים רגע שנייה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

העירייה אסף  גזבר  של  המינוי  לאשר את  כל  קודם  מבקש  אני  בקשה   3הייתה 

 4לומר לכם. רגע שנייה. תן  1.7.24משכר מנכ"ל החל מיום   90%אפרים בשיעור של  

 5לי דקה. אני רוצה להגיד לכם כבר לפני הראשון הוא כבר עזר מאחורי הקלעים. 

לעבוד   ממשיכים  פרח  עם  יחד  לכם אמנם אישרנו את   24/7ומהראשון   6נשבע 

 7התקציב אבל עדיין עושים התאמות והשלמות וכו'. אז קודם כל ברכות בקשה. 

 8 תציג. 

גזבר כבר שש שנים. מגיע מעיריית יבנה. תושב גבעת מר אסף אפרים:  9נעים מאוד אסף אפרים 

כי זה מקום חדש אני מגיע  אני אומר את האמת. מתרגש  לשלושה.   10שמואל אב 

 11ללב חפץ להצליח פה. הצלחה שלי היא לתת את בוא נגיד את היכולת המקצועית 

להביא את החזון שלכם הנבחרים ליישום ולתת את השירות הטוב ביותר   12שלי 

 13 לתושבים. מקווה שכולנו נצליח. בהצלחה. 

 14ברוך הבא ועברתי בצורה מאוד זריזה על קורות החיים וכל הכבוד. נראה קורות גב' סיוון דהן:  

 15חיים אבל ממש אני אשמח אם בפעמים הבאות יהיה לנו שהות של לפחות מספר 

 16שעות לעבור לעומק על קורות החיים כדי שאנחנו נהיה מוכנים יותר ונגיע לדיון 

 17 בצורה ראויה כדי לקבל את פני המצטרפים החדשים. 

 18 על בסיס חוות דעת של יועץ משפטי. רגע. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בלום   מיכה  ועדה   :היועץ המשפטי  -עו"ד  יש  המועמדים.  של  הפרט  צנעת  על  שומרים   19אנחנו 

את  שבוחנת  מכרזים  וועדת  את  שבוחן  הפנים  משרד  נציג  גם  יש   20מקצועית. 

בתנאים שבשביל להתמודד לתפקיד ולוקחים את  עומדים  הם   21המועמדים. אם 

אני לא אומר אנחנו מציגים לכם בכתב בדיון. אתם  רגע  ביותר  הטוב   22המועמד 

 23יכולים לעבור ואם יש לכם שאלה אתם כמובן יכולים לשאול. אתם לא מחליפים 

 24 את ועדת המכרזים המקצועית. מדברים על. 
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רון יעקבי:    1אני רוצה להגיד משהו הנושא של קורות חיים אין בו צנעת פרט. הדבר עו"ד דניאלה 

 2  היחיד שאתה מגיש מועמדות מגיע רוצים 

 3 מיכה אתה טועה.   מר גיא קלנר:

 4אם אתה רוצה שאולי אני אצביע בעד. אם אתה רוצה שנאשר אותו בעד עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 5ולא נגיד שאנחנו נמנעים כי אנחנו לא יודעים כלום על הבן אדם. אז המינימום 

 6 זה. 

 7 מציגים לך את החומר. :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 8זה לא מכבד מה שאתה אומר. מה זה קשור. אתה לא מכבד אותנו בתור חברי  גב' הדר שוייצר: 

גם  זה  בצורה מכבדת. מה  הזה.  המידע  את  לקבל  אפשר  אבל  בסדר   9מועצה. 

 10 תצביעו לו. 

 11 זה לא בניגוד לתקנות. להוראות. אם אפשר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 אני רוצה להוסיף על זה שאני פה לפני ארבעה חמישה ימים. זה בכלל לא עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 13 דניאלה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 התהליך הוא לא לקבל את זה שאתם. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

רוכברגר איציק   15אני מבחינתי אין לי שום בעיה. הבאנו נשים שעברו הייתם ראש העיר:    -מר 

 16 צריכים לאשר רק את השכר לא אישרתם. 

 17אם יש משהו שלא אישרנו זה או כי לא קיבלנו את המידע. זה מעבר לזה. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 18  אני לא התנגדתי פרח. נמנעתי להתנגד בסופו של יום. לא. לגמרי. 

 19 הצבענו בעד?   מר גיא קלנר:

 20 אתה לא. גב' הדר שוייצר: 

 21 רגע לא הצבעתם.  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 22  אה או קי. מי בעד אישור למה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23  מדברים ביחד.

 24יש את ועדת המכרזים. אתה צריך להגיד למועצה כולה אני  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום  

 25  בחרתי בו הוא בסדר גמור. הוא עומד בכל התנאים ובדקתי. 

   26 
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 1היה צריך להביא יושב ראש הוועדה אני נכחתי בה ושמעתי ובהחלט הבן אדם  עו"ד עידן למדן:

 2ראוי ומכובד בעיני ואני גם אשמח להצביע בעד. אתה אומר אם יצביע נגד עדיין. 

 3 זה מה שאמרת 

 4 אם רוצה לשמור על חיסיון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 ליברל ודמוקרט שיועץ משפטי אמר את חוות הדעת שלו צריך לכבד אותה.מר יעקב קורצקי: 

 6ברמת הפרוצדורה זה פעם ראשונה שאני נתקל בזה. מועצת עיר במקרה הזה היא   מר גיא קלנר:

 7 מיידעת או מאשרת. 

 8 מאשרת.  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 9   אז למה זה לא משנה מה נצביע?גב' הדר שוייצר: 

בלום   מיכה   10כאשר לא אישרה בגלל שיקולים פוליטיים. הלכו למשרד   :היועץ המשפטי  -עו"ד 

 11  הפנים ומשרד הפנים אישר. 

 12 הבנתי. אתה אומר היא צריכה לאשר  מר גיא קלנר:

 13 כן. נכון.  :היועץ המשפטי -עו"ד מיכה בלום 

 14טוב. חברים אני מבקש לאשר את מינוי הגזבר. מי בעד? פה אחד  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 15 תודה רבה. 

 16 

 החלטה: בהצבעה כל החברים אישרו פה אחד את מינוי הגזבר מר אפרים אסף. 

 

  17 

 18 

 19 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 
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 1 

 בקשה של אגף החינוך לסגירת חשבונות בנק ומעבר לכרטיסים נטענים. 8

 

 2 

 3נושא מספר חברים. בקשה של אגף החינוך לסגירת חשבונות ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 4 בנק ומעבר לכרטיסים נטענים. פרח רוצה להציג את זה? 

 5 קראתי את כל החומר שלהם. גב' פרח מלך:  

 6     זה הליך טכני. כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7זה באמת הליך טכני רק איך אתם פרח מפקחים על החשבונות. כי אני מבין שזה  עו"ד עידן למדן:

 8 בעצם עובר לכרטיס נטען ובעצם להעביר לחברה אחרת. 

 9     כל דבר עובר לצערי אישורי. גב' פרח מלך:  

 10  עובר דרכך? עו"ד עידן למדן:

 11     כן. גב' פרח מלך:  

הכרטיסים  עו"ד עידן למדן: על  מפקחים  איך  לפה  מפה  כסף  נשאר  שלא  עובר  הכסף  קי.   12או 

 13 הנטענים האלה. 

 14 מעבירים אלינו. עוברים אצל רויטל לא מתפספס אצלה. גב' פרח מלך:  

 15 פה אחד תודה רבה.  חברים מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 נאווה לא פה.  עו"ד עידן למדן:

 17 אין בעיה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 

 החלטה: 

 בטרם ההצבעה יצאה מהחדר –נאוה פרס עו"ד 

 בקשה של אגף החינוך לסגירת חשבונות בנק ומעבר את , בהצבעה כל החברים אישרו פה אחד

 לכרטיסים נטענים. 

 

  19 

 20 
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בכפוף לקבלת  1.8.24משכר מנכ"ל החל מיום  85%מינוי מהנדס העיר בשיעור של  אישור. 

 7.7.24החלטת  ועדת מכרזים לעובדים בכירים שתתקבל ביום א' 

 

 1אני רוצה לומר לכם. בשלושים ליולי מהנדסת העירייה עירית ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

ואמרתי  מילים  כמה  לומר  ממני  ביקשה  היא  בקשה.  פי  על  לפנסיה.   2יוצאת 

 3שאנחנו נמצא את הדרך כדי לכבד אותה ולהודות לה על העשייה ואני חושב שאני 

 4     חורג ממה שאמרתי. ורגע. 

 5 נביא אותה לישיבה מיוחדת באוגוסט.  עו"ד עידן למדן:

 6ברשותכם קיימנו הליך מאוד ארוך. של בחירת מהנדס העיר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

הוועדה התכנסה ובחרה בשי אללוף הוא אדריכל עיריית רמת גן.  ראשון   7ביום 

 8בחרה בו למהנדס העיר ואני מבקש לאשר את מהנדס העיר את שי אללוף בשיעור 

 9עד אז לאחר  24ולמה באוגוסט  24משכר מנכ"ל החל מיום ראשון לאוגוסט  85%

שלו ממש תהיה  הכניסה  לא מלא. אבל  שירות  לנו  ייתן  הוא  המהנדס   10פרישת 

בראשון  יכנס  הוא  אגיד אחרת. אם  אני  בראשון  יכנס  הוא  אם  כי   11באוגוסט. 

 12בשמיני בהתאם להודעה שהוא הודיע לראש עיריית רמת גן אז השכר שלו יתחיל 

שם   ימשיך  הוא  אם  לאוגוסט.  ראשון  אלינו מה  ויכנס  שם  ימשיך  והוא   13ככל 

 14במהלך של חודשיים או שלושה בהתאם נכון. רגע דקה שנייה אני מבקש לאשר 

אותו  שאני אזמין  כמובן  אבל  הקצר.  הזמן  נוכח  אותו  הזמנתי  לא  אני   15אותו 

לעירית לומר כמה מילים. אז  שאני אתן  לפני  שגם תכירו  כדי  הבאה.   16לישיבה 

 17  בבקשה אני מבקש לאשר. 

 18אני יכול לשאול שאלה. אני לא מכיר את שי. לא יודע מי זה. מאחל לו הצלחה   מר גיא קלנר:

 19בהמשך. שואל שאלה עקרונית לגבי הצוות והליך המכרזי וכו'. העיר הזו נמצאת 

עם המדינה. מאבקים גדולים וכו'.  התמודדות  ובניה  תכנון  של  בהקשר   20בשעה 

אני  פרידה מעירית  שתהיה  הזדמנות  באותה  תיכף  מאוד.  משמעותית   21בצומת 

 22חושב שבסוגיות האלה הייתה לנו חזית חזקה מאוד מקצועית. שיודעת להוביל 

 23את התהליכים ולעמוד מול הגופים. היו לי הרבה מחלוקות עם עירית. מוועדות 

 24משנה על תמ"א ורישום בית משותף ועד מרפסת אבל גם בתוכניות גדולות אבל 



 

 9.7.24מיום  – 5ישיבת מליאה מין המניין מס' 

 

שהיא  כפי  עולמה  השקפת  פי  ועל  מקצועי  ממקום  באה  שהיא  ידעתי   1תמיד 

 2מאמינה בה ונלחמת עליה. אני מעריך את זה. וכל זה כי השאלה היא כזו. אני 

 3רוצה שבניסיון שלו הוא אדריכל ולא מהנדס. ואני שואל את הוועדה כי אני לא 

 4יושב בוועדה או מי שניהל את הליך גיוס מהנדס העיר הבא. האם לא רצינו שאין 

 5לי מושג מי הבחור יכול להיות שהוא עילוי. אבל אני שואל ברמה הבסיסית האם 

 6לא רצינו מישהו שכבר היה מהנדס עיר למה בחרנו בעצם ללכת במקרה של גזבר 

של מהנדס העיר ויכול להיות שזה תהיה  במקרה  גזבר.  היה  הוא  הנכנס   7העיר 

 8הצלחה פנומנלית אני לא יודע. אני שואל באופן מודע בחרנו מישהו שטרם היה 

 9מהנדס עיר כי אנחנו רוצים שהוא יכנס לשלב הבא בקריירה בעצימות מאה או כי 

 10לא היו מועמדים טובים במהנדס העיר. או משהו שאני לא עולה עליו כרגע. או 

 11 תשובה אחרת. 

 12שנייה לפני שיושב ראש או חברי הוועדה יתייחסו. ההגדרה של ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 13  אדריכל עיר והיו לנו ביצוע. 

 14 אני מדבר על התפקיד שהוא שימש בארגון.   מר גיא קלנר:

 15 הבנתי. לפי מה שהוועדה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקב קורצקי:    16היו ממש מועמדים מצוינים. ממש מצוינים היה לנו קשה לבחור אותם. אני מר 

 17 חושב חוץ ממהנדס של אור עקיבא. 

 18 לא אור עקיבא מהנדסת. באר שבע. גב' פרח מלך:  

 19 אבל היא לא מהנדסת באר שבע. מר יעקב קורצקי: 

 20 לא באר שבע. הבחורה מבאר שבע. גרה במיתר והיא שייכת גב' פרח מלך:  

קורצקי:   יעקב  כן עושה רושם מצוין. גם אדריכל העיר הוד מר   21בפועל בדקנו הוא משמש. הוא 

 22השרון היה לנו את שניהם והחלטה נפלה בסוף מה שהחברים החליטו למה את 

 23   שי אללוף 

 24 לא. שאלתי למה בסוף הולכים על מישהו שהוא לא היה מהנדס עיר.   מר גיא קלנר:

 25מאוד התלבטנו והעלנו שניים. זה אחד כי באמת היו שניים. שניהם היו  גב' לירון בלומנר: 

 26 אדריכלים. תפקיד אדריכלי. 
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 1אני הרמתי טלפון לעכו. אמר לי תאמצו תחבקו אותו הוא תותח ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הוא מומחה לנושאים. גם ברמת גן אותו סיפור  לקדם תהליכים  יודע  הוא   2על. 

 3ממש קיבלתי אותה חוות דעת כמובן שהם הצביעו כי אני לא הייתי חלק מצוות 

 4המצביע. בוא נחבק אותו ונקבל אותו בברכה. ואני מקווה מאוד באמת שניכנס 

של  מתקדמת.  היא  הזאת.  העיר  את  לקדם  צריכים  שאנחנו  לעידן  סוף   5סוף 

 6 התפתחום שדיברנו כל הזמן. 

 7 הוא עבר את התהליך הזה שעכשיו אנחנו מתחילים. נכון. מר יעקב קורצקי: 

 8 הוא גם ציין את זה בראיון. גב' לירון בלומנר: 

 9לעלות שניים. בסופו של דבר  הוא באמת היה מוביל על השני. השני היה מצוין לא גב' פרח מלך:   

 10    פחות ממנו. הוא באמת היה מוביל וכולנו בחרנו בו. 

 11 לא היה פה אחד. אבל כן.  עו"ד עידן למדן:

 12משכר  85%חברים ברשותכם. אני מבקש לאשר את שי שיעור ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 הראשון מבניהם מה שנקרא. מי בעד? פה אחד. תודה רבה.  1.8מנכ"ל מיום 

 14 

 החלטה: 

 בשיעור של , אדר' שי אללוף, מינוי מהנדס העירהצביעו פה אחד כל חברי המועצה לאישור 

 . 1.8.24משכר מנכ"ל החל מיום  85%

     15 

 16 עירית אני מצטרף למה שגיא אמר גם עם המחלוקות והוויכוחים הכל היה ענייני  עו"ד עידן למדן:

 17אני חדשה אבל כן היו לי כמה ישיבות איתך וחייבת לציין שאת סופר מקצועית גב' לירון בלומנר: 

 18והיה לי ממש חברות. ממה כיף לעבור איתך על תיקים ולראות את המקצועיות 

וכמובן תוכניות. והיה לי ממש כיף  לקרוא אדריכלות  באה מהתחום   19אני קצת 

 20 לראות את הידע ואת השליפה שלך של כל החוקים. ויישר כוח. 

 21 תודה. אדר' עירית טלמור: 

 22רגע נעשה. זה לא במקום מה שאמרתי. אנחנו נמצא את הדרך. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 נתראה. 
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טלמור:    עירית   1קודם כל באמת גם לחברים החדשים וגם לאלה שאנחנו ביחד שנים אני אדר' 

 2באמת רוצה לאחל המון הצלחה בהמשך. הזכיר את זה גיא בשוליים איך שלא 

 3מסתכלים על זה וגם אם יש מחלוקת על קו בניין של בריכה אני חושבת שעשינו 

השרון  רמת  למצב את  הצלחנו  כוועדה  אנחנו  שבו  באופן  באמת מהפיכה   4כאן 

 5במקום מאוד ערכי שעומד על עקרונות ששומרים על ייחודיות של המקום הזה 

 6ושל העיר הזאת לעומת לא רק לעומת מטרופולין תל אביב. אני חושבת בכלל. אני 

באמת צעדים ענקיים והרבה מאוד הישגים. מתוך  הזה  בעניין  שעשינו   7חושבת 

 8שנה בשירות הציבורי ושבע כאן ברמת השרון. כי אני מסתכלת אחורה  25אחרי  

 9ומי שיושב כאן חלקכם שותפים בכירים של העשייה הזאת. גם הצוות המקצועי 

להטמיע תהליכים  כשהגעתי  שהתחלנו  זה מזה  באמת  כאן. אבל  החברים   10וגם 

 11חדשים. את הרישוי הזמין. ואת המחשוב והנגשה לציבור כל הניירת ובירוקרטיה 

 12שאנשים לא צריכים להגיע וכל הדברים צריכים אפשר לעשות באופן מקוון דרך 

 13תוכניות מאוד גדולות שהובלנו. או לחילופין החלטנו שלא יכול להיות להתקדם 

ומנהל  מחוזית,  ועדה  ממשלה.  משרדי  עם  קשרים  שלנו.  בתחום  הזה   14באופן 

 15התכנון כל זה תוך כדי זה שכולנו כל אנשי המקצוע וגם חברי הוועדה נבחנים בלי 

 16הפסקה ברגולציה שלא נרגעת לדקה ואפילו מתגברת בשנה השנתיים האחרונות. 

 17אז כל יומיים צריך להביא לשולחן איזה הנחתה חדשה ולחשוב ביחד עם החברים  

גם  תוכניות.  הובלת  של  בהקשר  גם  האלה.  הדברים  עם  מתנהגים  אנחנו   18איך 

שבו  האופן  של  בהקשר  וגם  להתנהל.  צריכים  היתרים  שבו  אופן  של   19בהקשר 

לדעתנו  ובניגוד  שם  לא  או  שם  אנחנו  בין אם  תוכניות  מובילה  ישראל   20מדינת 

 21והדרך בעניין הזה עוד ארוכה. צדק גיא בהקשר הזה שאנחנו במבחן גדול עכשיו 

 22עם הרבה מאוד דברים חלק מהם אני אזכיר בוועדה המשנה האחרונה שתהיה 

 23לנו בשש עשרה יש לי רשימה של דברים שאני אומרת ככה נורות אדומות תרשמו 

שקשורה  מרגולציה  אותה.  לעשות  צריכים  שאנחנו  עבודה  זה  אבל   24לכם. 

 25להתנהלות שלנו כוועדות ואני אזכיר כמה דברים שעכשיו הולכים לקרות ממש 

 26ואיך אנחנו הולכים להתנהג בתוך זה וגם היבטים כמובן של בסוף השנה הזאת. 

על שבע שנים כל כך  לכולם  להודות  רוצה  אני  אז  יותר.  הרחב  בהקשר   27תכנון 
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אינטנסיבית ומרתקת ומעניינת ברמה המקצועית וברמה  עשיה  ומלאות   1פוריות 

 2האישית. ולכל האחרים שיהיה המון הצלחה בהמשך. לכם החדשים שמובילים 

של דבר  בסופו  נורא קשה אבל  עבודה  זאת  צלחה.  דרך  שתהיה  באמת   3עכשיו 

 4 בחרנו בזה ואני מקווה שנעשה את זה טוב. תודה. 

 5 

 -' קרן ברנדסחברי קואליצה. מר יעקב קורצקי וגב 2אישור הרכב ועדת שמות . 10

  מקסימוב, נציג אופוזיציה, נציג ציבור קואליציה מר גד אגוזי ונציג ציבור אופוזיציה

 

רוכברגר איציק  הבא הוא אישור הרכב ועדת שמות. למה זה שניים ראש העיר:    -מר   6הנושא 

קואליציה אחד  שניים  שמות.  ועדת  חברי  הרכב  אישור  נכון.  אה   7קואליציה. 

 8אופוזיציה. תתנו שם אז יכנס. זה קרן ברנדס ויעקב קורצקי. שיניתי קרן ויעקב 

 9     קורצקי. אנחנו נקבל אותו נו מה לעשות. 

 10  במקום לירון? עו"ד עידן למדן:

 11 כן. ונציג ציבור שניים גד אגוזי ואופוזיציה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקבי:   רון  דניאלה  לגבי עו"ד  שלנו  ההצעה  את  לרוכברגר  וגם  לפרח  גם  היום  העברתי   12אני 

 13התוכנית של ועדת השוויון. אני רוצה להגיד משהו על זה. אני חושבת לא העברתי 

 14את התוכנית מה אני חושבת שנכון. אני רוצה להגיד זאת שעה אני אתן דוגמא גם 

 15פניתי לקרן בעניין הזה. למשל האירועים של הנוער בחופש הגדול זה רק דוגמא 

דוגמא.  לך  נתתי  גברים.  רק  שכולם  לנוער  אירועים  חמישה  לכם.  נותנת   16אני 

להורים  שמיועדת  שקוראים  תוכנית  שהיא  איזה  גברים  רק  פלוס.   17שמונה 

מה  דוגמא  רק  זה  אנחנו  חבר'ה.  השרון  רמת  אנחנו  אימוש.  מועדון   18שנקראת 

 19שנתתי כרגע וזה היה מדגמי. אנחנו צריכים להיות מאור לכל הערים האחרות. 

 20לא יכול להיות מצב כזה ולכן החשיבות של הוועדה הזאת שאני מדברת עליה על 

 21השוויון המגדרי בערים אחרות בונים תוכנית לשוויון מגדרי. שלטים יראו, איך 

היא מאוד  הזאת  הוועדה  לכן  לשמיים  זועק  זה  קרן  אבל  איך  יראו.   22רחובות 

יכולים  שאנחנו  חושבת  אני  ההרכב.  וזה  לקואליציה  שני מקומות  יש   23חשובה. 
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 1לעשות פה משהו אדיר וכדאי לקחת את זה ברצינות. האווירה צריכה להיות עם 

 2 שוויון מגדרי. 

רוכברגר איציק   3תעלי את זה בישיבה באה. אז תודה. לאשר את זה מי בעד ראש העיר:    -מר 

 4 פה אחד. תודה.  אישור ההרכב? של ועדת השמות?

 5 

 החלטה: החברים הצביעו פה אחד בעד אישור הרכב של ועדת השמות. 

 

 6 

 7 

עבודת חוץ עבודה נוספת של א.ג. הנ"ל משמש כהנדסאי במנהל הנדסה  .10 להיתר  בקשה 

 ומבקש לעבוד כשליח וולט. 

 

 8 

 9בקשה להיתר עבודת חוץ עבודה נוספת של א.ג. הנ"ל משמש ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 10הוא נמצא במצוקה מסוימת כהנדסאי במנהל הנדסה ומבקש לעבוד כשליח וולט. 

בעבודה פה. תודה פה אחד.  אותו  צריכים  אנחנו  יקבל.  לא  הוא  ואם   11כלכלית. 

 12 תודה רבה 

 13 

 14 

 החלטה: כל חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד

 

 15 

 16 

 17 

 18 

 19 

 20 
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 1 קובץ החלטות:

 2 

  2.6.24מיום  4אישור פרוטוקול ישיבת מליאה מן המניין מס'   .1

 3 

 החלטה: 

 למעט גיא קלנר שנמנע ושני חברים שלא השתתפו בהצבעה יתר החברים הצביעו בעד 

 הפרוטוקול. 

 4 

 הצעה לסדר היום של חברי סיעת רמת בנושא תפעול החלקה האזרחית. . 2

 

 5 

 החלטה: 
 בהשתתפות    מועצת העיר מקבלת את הצורך בקבורה אזרחית. היועץ המשפטי יקיים דיון

 . המועצה תקבע המועצה הדתיתתקבל בעניין הפסק הדין שנציגות מהמועצה ומסקנות 
 חברי מועצה שיובילו מודל לקבורה של בהצבעה טלפונית או בתוך שבועיים הרכב 

 יום.  60ולהביאה למועצה בתוך אזרחית 
 

דן   –בעד   ענת לין, לירון בלומנר, אהד בלייר,  ברנדס מקסימוב,  קרן  רוכברגר,  איציק 
רון  בת שבע אלקובי, דניאלה  דהן,  סיון  שוייצר,  גיא קלנר, הדר  רוק, 

 יעקובי, נאוה פרס, עידן למדן

  יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עופר פליך –לא השתתפו 

 

 6 

 תע"ש  .11

  7 

 החלטה:

 .הקמת צוות פעולה ייעודי בנושא תע"ש הצביעו פה אחד בעדכל חברי המועצה 

  –ההצעות הכספיות וההתקשרויות  יהיו באמצעות דוברות העירייה והצוות המקצועי 

 מבקש 

 .מרכז הוועדהכאת יריב גפני לצרף  

 בנוסף יריב גפני יהיה נציג העירייה מול תע"ש השרון.



 

 9.7.24מיום  – 5ישיבת מליאה מין המניין מס' 

 

  1 

 משכר מנכ"ל החל מיום  90%אישור מינוי גזבר העירייה מר אסף אפרים בשיעור של  .7

1.7.24 

 

 2 

 בהצבעה כל החברים אישרו פה אחד את מינוי הגזבר מר אפרים אסף.  החלטה:

  3 

 4 

 בקשה של אגף החינוך לסגירת חשבונות בנק ומעבר לכרטיסים נטענים.  .8

 

 5 

  החלטה:

 בקשה של אגף החינוך לסגירת חשבונות בנק ומעבר בהצבעה כל החברים אישרו פה אחד את 

 לכרטיסים נטענים. 

 

  6 

 7 

 בכפוף לקבלת  1.8.24משכר מנכ"ל החל מיום  85%אישור מינוי מהנדס העיר בשיעור של  .9

 7.7.24החלטת  ועדת מכרזים לעובדים בכירים שתתקבל ביום א' 

 

 8 

 החלטה: 

 בשיעור של , אדר' שי אללוף, מינוי מהנדס העירהצביעו פה אחד כל חברי המועצה לאישור 

  .1.8.24משכר מנכ"ל החל מיום  85%

     9 

 10 

 11 



 

 9.7.24מיום  – 5ישיבת מליאה מין המניין מס' 

 

 1 

 -' קרן ברנדסחברי קואליצה. מר יעקב קורצקי וגב 2אישור הרכב ועדת שמות . 11

 מקסימוב, נציג אופוזיציה, נציג ציבור קואליציה מר גד אגוזי ונציג ציבור אופוזיציה 

 

 2 

 החברים הצביעו פה אחד בעד אישור הרכב של ועדת השמות.  החלטה:

 

 3 

 4 

 בקשה להיתר עבודת חוץ עבודה נוספת של א.ג. הנ"ל משמש כהנדסאי במנהל הנדסה . 11

 . ומבקש לעבוד כשליח וולט

 

 5 

 כל חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד.  החלטה:
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